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Pohod Po obronkih KS Štefan
»M i

V nedeljo, 9. junija 2013 je potekal pohod po obronkih KS Štefan, 
katerega se je udeležilo okoli 80 pohodnikov, (na sliki). Start je bil pri 
Gasilskem domu na Pluski, cilj pa streljaj niže, kjer se je, ravno tako v 
organizaciji TŠKD Štefan (športna sekcija), odvijal turnir v nogometu.

Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo - Trebnje vabi na spo
minsko slovesnost ob Dnevu državnosti in v počastitvi 22. obletnice

Pohodniki so dobrih 12km dolgo pot prehodili v slabih štirih urah, 
od katerih so postanki trajali približno eno uro. Gre za enega najlažjih 
in najlepših pohodov, organizatorjem pa je šlo tokrat na roko tudi 
Vreme.

minsko slovesnost ob Dnevu državnosti m v počastitvi 22. obletnice
samostojnosti Republike Slovenije, ki bo v nedeljo, 23.06.2013 ob 
lih, pri spominskem obeležju osamosvojitvene vojne na Medvedjeku.

Slavnostni govornik na prireditvi bo Milan Kučan, predsednik Predsed
stva Republike Slovenije med osamosvojitvijo.

Dobimo se na Medvedjeku! Veselimo se srečanja z vami!

Pohodi po obronkih KS Štefan sicer potekajo v maju, tokratni, sicer 
tretji po vrsti, pa so prestavili na junij. »Taka navodila smo dobili od 
zgoraj«, se je pošalil predsednik TŠKD Štefan Miro Šalehar, ki je pohod 
tudi vodil in ob začetku pozdravil pohodnike.

Pohoda so se udeležili številni domačini, med katerimi je bil tudi 
predsednik KS Štefan Anton Strah. Zaključna beseda pa je vseeno 
pripadla Antonu Bajcu, sicer podpredsedniku KS Štefan, ki je na cilju, 
seveda v šali, pozdravil pohodnike z besedami: »Na zdravje!« Uii)

Komgletna nega 
za vašega psa!
Pasji salon Ajša, Tomšičeva 4, Trebnje 
Predhodna naročila na 040 122 004!



Imejte se radi ...

Goran Smuk
Lastnik Cajtnga in Cajtng.com

Varčevati bi se dalo 
tudi pri izdajanju 
Glasila občanov!

Na zadnji seji Občinskega sveta so svetni
ki v 2. obravnavi obravnavali tudi Odlok o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o izda
janju Glasila občanov. Na predlog podžupana 
Občine Trebnje Silvestra Prparja je gradivo 
pripravila svetovalka z Oddelka za družbene 
dejavnosti Majda Šalehar.

Spremembe se nanašajo predvsem na 
oglase v Glasilu občanov, katerih bi naj bilo 
po novem še več. Najprej jih je bilo 10%, nato 
20%, sedaj pa je predlog, da bi bilo v Glasilu 
občanov oglasov kar 40%. Zakaj toliko? Zato, 
ker bi naj bilo po njih čedalje večje povpra
ševanje.

Zaradi zmanjšanja formata (na pobudo 
urednice, kar ni slaba odločitev), se je Glasilo 
občanov povečalo iz 16 na 20 strani, na račun 
novih oglasov, po katerih je kakor čedalje več 
povpraševanja, pa se bo glasilo razširilo še 
za dodatnih 8 strani, torej na 28 strani.

Kaj pa pravijo stroški? Za Glasilo občanov 
je Občina Trebnje v proračunu za leto 2013 
namenila 35.000€, za 12 številk v obsegu 20 
strani pa je (po njihovem izračunu) potreb
nih 27.600€. Zaradi dodatnih 8 strani (na
menjenih reklamam) bo, kot je ocena finanč
nih posledic, potrebno zagotoviti dodatnih 
920€, kar pomeni, da bo ena izdaja Glasila 
občanov stala nekaj več kot 3.200€.

Zgolj omenimo, da Cajtng izhaja v večji 
nakladi, in na 32-tih straneh, strošek tiska in 
distribucije pa je kar okoli 40% nižji. Na leto 
bi se torej - samo na postavki Glasilo obča
nov - dalo privarčevati okoli 15.000€. Če se 
da kaj narediti s tem denarjem, pa ve vsak 
sam. Seveda ne bi škodilo razmisliti tudi o iz
biri cenejšega izvajalca, če sedanji ne zna (ali 
noče) delati ceneje. In če se že dogajajo spre
membe pri izdajanju Glasila... Le komu to ni 
v interesu in kam gre (morebitna) razlika???

Nenazadnje pa - Glasilo občanov je v osno
vi zastavljeno za informiranje občanov, ne za 
krajo strank Cajtngu. Je res potrebno na tako 
podel način uničevati konkurenco?? Ne več 
dolgo. Za vse velja - tik tak tik tak tik tak...

• Izdajatelj: Cajtng d.o.o., Trebnje
• E-pošta: info@cajtng.com
• Spletna stran: www.cajtng.com
• Facebook stran: Cajtng Trebnje
• Twitter: @CajtngTrebnje
• OGLASI: 051 618 616, cajtng@cajtng.com
Cenik oglaševanja v tiskani izdaji in na spletnem por
talu najdete na spletni strani www.cajtng.com (na dnu 
strani, desno)
• Izvod brezplačno prejmejo vsa gospodinjstva v pošti
8210 Trebnje in vsako drugo gospodinjstvo v poštah
8211 Dobrnič, 8212 Velika Loka, 8213 Veliki Gaber, 
8230 Mokronog, 8231 Trebelno, 8232 Šentrupert in 
8233 Mirna
• Naročnina: 30€ za 1 leto
• Številka vpisa v razvid medijev: 867
• ISSN: C503-4981
• Za vsebino reklame odgovarja naročnik. Nenaro
čenih rokopisov in slik ne vračamo.

Zbornik o osamosvojitve
nih dogajanjih na obmo
čju Temeniške in Mirnske 
doline

V zadnji številki ste objavili v Cajtngu pri
spevek o namenih Območnega združenja 
veteranov vojne za Slovenijo Trebnje v zvezi 
z nastajanjem Zbornika o osamosvojitvenih 
dogodkih v letu 1991, za kar smo glasilu več 
kot hvaležni. Odziv na objavljeno besedilo 
je bil res velik, kar pomeni, da Cajtng občani 
res dobro berejo.

Moram pa ob temu poudariti, da so se na naš 
poziv odzvali tudi nekateri borci iz Medvedje
ka s pripombami, češ: »Kaj naj pripovedujem 
ali pišem, če nas je bilo strah in je marsikdo 
brezglavo tekel.«

ni pričakovala oboroženega konflikta. Tudi 
nihče nas na to ni pripravljal. Kdor ne prizna, 
da ga je bilo denimo na Medvedjeku strah, ko 
so začeli streljati iz BOV-ov, in ko so z oglušu
jočim truščem nizko priletela ter bombardirala 
letala, ni treba, da se danes dela heroja. Mu 
ne bomo verjeli.

JAVITE SE!
»V zborniku ne bomo pisali samo o Med

vedjeku, temveč tudi o dogajanju v zvezi s 
skladiščem v Mokronogu, na Dobu, o varo
vanju ujetnikov in prestopnikov; o vlogi ci
vilnih struktur, o zdravstvu, o RK, o gasilcih, 
o upravnih službah itd., skratka o vseh, ki so 
bili kakorkoli vključeni takrat v dogajanja v 
temeniški in mirnski dolini.«

Oglasite se nam, povejte svojo plat 
zgodbe. Naj vedo zanamci, kako je bilo in 
da ste bili tudi vi poleg!

Na kratko bi rad vsem tistim, ki tako razmi
šljajo, povedal naslednje: Razmere so bile v 
letu 1991 z vojaškega stališča nenormalne, 
saj večina (teritorialcev, miličnikov, civilistov...)

Bodo pa naši zanamci morda spraševali: 
Oče, babi ali dedek, si bil ti tudi poleg?

V zborniku pa ne bomo pisali samo o Med
vedjeku, temveč tudi o dogajanju v zvezi s skla
diščem v Mokronogu, na Dobu, o varovanju uje
tnikov in prestopnikov; o vlogi civilnih struktur, 
o zdravstvu, o RK, o gasilcih, o upravnih služ
bah itd., skratka o vseh, ki so bili kakorkoli 
vključeni takrat v dogajanja v temeniški in 
mirnski dolini.

Zato vabimo, da se s spomini, dokumenti ali 
slikami odzovete vsi, ki menite, da je treba 
dogajanja opisati takšna, kot so bila. Zaradi 
zgodovine in zaradi naši zanamcev.

Urednik zbornika: Brane Praznik; Kontaktne 
številke: 041 810 698 in 041 523 718

NK Trebnje z novim 
(in starim) vodstvom 
v nove zmage
V sredo, 5. junija 2013, je v prostorih 
AMD Trebnje potekal občni zbor NK 
Trebnje, kjer se je med drugim volilo tudi 
novo vodstvo. Za predsednika kluba je 
bil izbran Dejan Smuk, kateremu je bil 
zaupan že tudi prvi mandat, za sekretarja 
pa je bil izvoljen Leon Lobe, ravno tako 
tudi dosedanji sekretar kluba.

Kot je povedal predsednik kluba je NK 
Trebnje zasnovan na zelo dobrih, trdnih in 
zdravih temeljih. Minulo leto so kljub vse
splošni krizi končali s plusom, do odličnega 
rezultata pa so - ob pomoči staršev, ki z va- 
dninami otrok podpirajo svoje otroke in klub 
- prišli predvsem s številnimi razpisi, na 
katerih so bili uspešni.

Selekcija U8 (mlajše selekcije še ne tekmu
jejo, temveč se zgolj učijo nogometnih prvin) 
je sezono končala na 3. mestu, selekcija U9 je 
postala prvak oz. zmagovalec svoje skupine, 
selekcija U10 je na 5. mestu, medtem ko naj
starejša selekcija U12 čvrsto drži 2. mesto.

Rezultati naših selekcij so, kot so še pove
dali, več kot odlični, kar je nedvomno posle
dica dobrega dela trenerjev in uprave.

Trenerji imajo vsi po vrsti licence za vode
nje ekip ali pa le-te opravljajo, prvi trenerji 
pa že pridobivajo tudi vratarske licence. 
Dobra organiziranost se med drugim kaže v 
številnih turnirjih, katerih se trebanjski no
gometaši udeležijo (ali jih sami organizirajo),

da ne govorimo o pripravah, katerih se ude
ležujejo. Nenazadnje je dobro vodenje kluba 
možno opaziti tudi v svoji spletni strani, ki 
redno skrbi za ažurno obveščanje svojih čla
nov, kot tudi ostalih ljubiteljev nogometa v 
Trebnjem.

Štirje nogometaši bi, o čemer smo v Cajtngu 
že pisali, prihodnjo sezono morali prenehati 
z igranjem nogometa, ker bodo prestari za 
selekcijo U12 (selekcija U14 pa mora igrati 
že na večjem igrišču, katerega pa NK Trebnje 
nima), a so v NK Trebnje poskrbeli tudi za 
to. V ta namen so se za sodelovanje dogovo
rili s ŠD Ivančna Gorica, ki bo prevzelo na
daljnje kariere naših nogometašev. V Ivančni 
Gorici so šli našim nogometašem celo toliko 
na roko, da jim bodo zaradi stroškov prevoza 
znižali cene vadnin, saj želijo fantom resnič
no pomagati pri nadaljevanju njihovih špor
tnih poti.

Edino, kar klubu manjka, je torej nogome
tno igrišče, ki pa bi lahko tudi bilo, če bi le 
- zgolj s podpisom - pri tem sodelovala tudi 
Občina Trebnje. {GS}

V sodelovanju s ŠD Ivančna Gorica vidi NK Trebnje 
največ možnosti za hiter napredek svojih fantov.
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GRADing
PROIZVODNJA-INŽENIRING

pvc PROFiiajKM^
Najboljša izbira oken in vrat za vas dom

AKCIJA!
V juniju

25% popust na okna

brezplačna modra številka

Ugodne cene 
Kratki dobavni roki

Grading Kurent d.o.o. 
tel.: 07 34 62 000 
fax: 07 34 62 010 
grading-tr@siol.net 
www.grading-kurent.si

www.grading-kurent.si

ŽELEZNINA KRPAN MIRNA

BEKO S
no frost, sistem aktivnega dvojnega hlajenja 

predal 0'C

prostornina hladilnika 1721 (neto) 

prostornina zamrzovalnika 901 (neto)

3 predali v zamrzovalniku 

energijski razred A+ 

letna poraba energije: 296kWh/24ur 

bele barve

mere (VxSxG); 175x60x60 cml

redna cena 439," € | 

37Q 99f
, vakciji O / V ,

VR

■■■

BEKO
prostornina hladilnika 2051
prostornina zamrzovalnika 871

3 steklene police

srebrna zaščita
nosilec za steklenice

energijski razred A+
letna poraba energije: 267kW

bele barve
mere 185x60x60 cm

redna cena 359,"€

prostornina hladilnika 1791 

prostornina zamrzovalnika 511 

3 steklene polke 

energijski razred A* 

letna poraba energije: 229kW 

hrup: 39 dB

zmogljivost zamrzovanja: 4kn/24 ur

v akciji 299,”€

V neposredni bližini morja oddamo dva opremljena apartma^
• mala garsonjera: 30€ na dan (max 4 osebe)
• velika garsonjera: 35€na dan (max 6 oseb)

Zagotovite vaš termin letov;

Tel. št.: 07 348 16 05 
E-mail: lucija.turcic@akripol.si

Možno v večjih količinah, cca 75m3

NUDIMO VSE OBLIKE ŽAGANEGA LESA IN PREVOZ
• razrez lesa
• izdelava ostrešij po naročilu
• izdelava več vrst palet
• prevoz hlodovine
• prevoz končnih produktov

• prevoz paletnega materiala
• možno samorazkladanje z 

avtodvigalom
. PRODAJA ŽAGOVINE - UGODNO!

Holo beton d.0.0., Podjetnia ulita 9, IRtBNJl - www.holobttoiui - hdlobeioii@pail.(oin

Halo beton d.0.0. imo številne zadovoljne stranke na področju betona. Naše glavne 
prednosti so poznavonje delo z neizkušenimi kupti, svetovanje za vas najprimernejše 
sestave betona in dostava v dogovorjenem času. Odločite se za betonarno Trebnje!

Ponosni lastnin (trtffitoflMMOStizn®
BMHBNIE
Ml <44 MO

CajtnglTJ

uLiviks.Av



Na glas razmišljam...

Gorazd Marinček
davkoplačevalec in treban

Zakaj ima kip Pravice za
vezane oči... in meč v roki!

Kjer vlada pravica, so pred njo vsi enaki, 
lepi in grdi, revni in bogati, zato ni potrebno, 
da jih vidi. Mora pa jih zelo dobro slišati, po
slušati in razumeti.

7. junija sem pričal v zadevi domnevnega 
oškodovanja časti in dobrega imena svetni
kov Jožeta Hribarja in Špele Smuk s strani 
župana Alojzija Kastelica v povezavi z zapi
som v Glasilu občanov, ker da sta predložila 
fiktivne fakture Poslovne storitve G. Marin
ček s.p. za analiziranje gradiv za občinski svet 
in svetovanje v zvezi z njimi, češ da jim gre 
za prilaščanje občinskega denarja, itd. Kot 
občinstvo sem poslušal zaključna govora to
žilstva, obrambe, obdolženca, razglasitev in 
obrazložitev sodbe.

Sodba je bila oprostilna. Za drugačno odlo
čitev je sodniku umanjkal dokaz za naklepno 
ravnanje, brez naklepa pa ni kaznivega deja
nja.

javni tožilec se sploh ni trudil dokazovati 
kaznivo dejanje, saj je deloval bolj napadalno 
kot zagovornik obdolženega. Rahlo posme
hljivo je vprašal, kaj da sem sploh analiziral. 
Ko sem na pult postavil 3.700 strani gradiva, 
kolikor ga je bilo za tiste 4 seje občinskega 
sveta, in povedal, da sem na minuto moral 
prebrati 88 strani, in še svetovati, ga količina 
mojega dela sploh ni več zanimala. Čudil se je, 
da nimam s svetnikoma podpisane pogodbe, 
pa sem ga spomnil na določbe Obligacijske
ga zakonika, ki izrecno dopuščajo pogodbe v 
ustni obliki. Obramba je skušala podtakniti, 
da sem za isto delo zahteval dvojno plačilo, a 
ji je sodnik pojasnil, da je dvakrat 4 natanko 8, 
kolikor je bilo skupno zaračunanega.

Obramba, tožilec in sodnik so povzdigovali 
županovo bojevito varovanje občinskega de
narja v primeru Hribar - Smuk, niso pa uvi
deli, da ga je leto prej sam osebno nezakonito 
porabljal za vožnje z ladjico v koprskem za
livu, kar je predmet kazenske obravnave na 
istem sodišču. Niso dojeli, da brani občinske 
denarje pred drugimi s toliko energije, da mu 
je na koncu zmanjka za varovanje javnega de
narja pred njim samim.

Bedno mi je bilo poslušati, kako da župan 
ni avtor inkriminiranega članka, ampak da ga 
je samo podpisal in dal objaviti. A je opravilno 
sposoben, če ne zna oceniti odgovornosti za 
svoja ravnanja?

V zaključku sta tožilec in sodnik ugotovila 
za zapisnik, da je bilo delo po domnevno fik
tivnih računih brez dvoma opravljeno. Sodnik 
je župana opozoril, da je izraz »fiktiven« zelo 
sporen, vendar v tem postopku ni našel doka
zov, da je župan v času objave spornega član
ka ravnal z naklepom posega v čast in dobro 
ime svetnikov. Poudaril je, da morajo javne 
osebe računati z nekoliko tršim besednjakom 
kot to velja za zasebnike.

Glede korektnosti sojenja in utemeljitve 
sodbe, kot sem ju doživel, nimam pripomb. 
Glede dela javnega tožilca sem mnenje že po
vedal. Še vedno pa ima Pravica prosta ušesa 
in tudi meč v namenoma svobodni roki!

Mirna iz Evropskega sklada 
uspela pridobiti 505.000€, 
pogodba za prvo fazo 
podjetniško-industrijske 
cone podpisana
MIRNA, 10. junij 2013 - Prva faza Podje
tniško-industrijske cone Mirna naj bi bila 
dokončana spetembra prihodnje leto. Tako 
predvideva danes podpisana pogodba o iz
vedbi del med Občino Mirna in izvajalcem, 
novomeškim podjetjem CGP. Pogodbena 
vrednost del je 687 tisoč evrov (z DDV), 
Evropski sklad za regionalni razvoj naj bi v 
dveh letih prispeval slabih 505 tisoč evrov.

»To cono Mirnčani pričakujemo že dlje časa. 
Cona se je pripravljala že v prejšnjem desetletju, 
projekt je potem zastal, obrtniki, ki so želeli gra
diti v tej poslovno-industrijski coni, so že malo 
obupavali... Glede na to, da smo danes podpisali 
pogodbo, je pred nami samo še realizacij aza- 
stavljenih nalog«, je po podpisu povedal župan 
Občine Mirna Dušan Skerbiš.

Predsednik uprave novomeške družbe CGP 
Marjan Pezdirc pa je dodal: »V teh časih, ko je 
porjketov bistveno premalo, ko je investicijski 
trg se skoraj sesul, je vsak projekt dobrodošel. Po 
pogodbi morajo biti dela končana do septembra 
prihodnje leto, naša želja in tudi želja občine je, 
da začnemo čim prej«.

Danes podpisana pogodba predvideva, da 
se bodo dela začela takoj po uvedbi v delo, 
končana pa naj bi bila do 20. septembra 2014. 
V prvi fazi bo sicer zgrajena tudi povezovalna 
cesta ter del komunalne (vodovod, kanaliza
cija) in ostale infrastrukture (elektrika), ki bo

Naredimo poletje v 
Trebnjem. Takega, 
kot se jih spomnijo 
naše babice in dedki
Generacije Trebanjk in Trebanjcev so se 
naučile plavati v reki Temenici. Vemo, 
kakšna je danes naša reka. Naša občina 
je desetletja nazaj že imela bazen na 
Temenici.

Le-ta je danes povsem zaraščen in opuščen 
- OŽIVIMO GA! Ker nam ni vseeno za reko, 
ker nam ni vseeno za bazen in ker v kraju 
želimo živeti, ne pa samo spati, bosta Gre
gor Kaplan in Civina iniciativa za rešitev

služila tudi za naslednje faze, tako da bo vložek 
občine nekoliko večji. Naložba je ocenjena na 
881.580,00 evrov (z DDV), pri čemer je Obči
na Mirna iz Evropskega sklada za regionalni 
razvoj za prvo fazo uspela pridobiti skupaj 
nekaj manj kot 505 tisoč evrov - letos 210, 
preostanek pa prihodnje leto.

Skupna površina celotne PIC Mirna je nekaj 
manj kot šest hektarjev. V prvo fazo je vključe
nih dobra dva hektarja površin, povprečna 
velikost parcele pa je 2.400 kvadratnih metrov. 
Bodočim investitorjem so naklonjeni nižji ko
munalni prispevek, katerega višina bo dolo
čena s programom opremljanja, ki ga bo sprejel 
občinski svet, neposredna bližina industrijske-

Podpis pogodbe med mirnskim županom Dušanom 
Skerbišem in predsednikom uprave CGP Novo mesto 
Marjanom Pezdircem.

ga železniškega tira, ki omogoča cenejši tran
sport surovin in končnih izdelkov, ter možnost 
združevanja parcel. Kot pravijo na občini, 
zanimanje za gradnjo je, vendar konkretne po
godbe zaenkrat še niso podpisane. f£K)

reke Temenice odprla kopalno sezono na 
trebanjskem bazenu.

Ker se je zgodovinski spomin že malo za
brisal, naj vas spomnimo, da se do tja dosto
pa po kolovozni poti (nadvoz za železnico 
pri vstopu v Trebnje), ob progi, mimo vrtič
kov.

Čeprav se zdi ideja nora, se po več desetle
tjih »kopalna sezona« vrača v Trebnje, ob 
tem pa tudi sporočilo, da si želimo ohraniti 
reko tudi v srcu našega mesta.

Kopali se bomo 21. junija ob 17.00 uri na 
trebanjskem bazenu. Vzemi brisačo pa pridi. 
Če se ne upaš skočit v Temenico, pridi vsaj 
pofirbcat, kje je bazen! Ne bo ti žal!

Ekipa KMN Rem 
zmagovalec 1. tur
nirja TŠKD Štefan
V nedeljo, 09. junija 2013, je 
Turistično-športno-kulturno 
društvo (TŠKD) Štefan organizi
ralo 1. turnir v malem nogometu.

Izmed osmih prijavljenih ekip je 
največ pokazala (zelo pomlajena) 
ekipa KMN Rem, ki je tudi zasedla 
prvo mesto. Drugo mesto so osvojili 
Trebanci, 3. mesto pa ekipa ŠD Sa- 
hovec.

Pokal za najboljšega strelca je do
bil Robi Robinho Baranašič. (GS) Predstavniki najboljših treh ekip in najboljši strelec turnirja. 
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v Trebnjem

Za vse, željne urejenega videza telesa, 
sprostitve, in terapevtskih masaž 
KOZMETIČNI SALON NEGA TELESA odpira 
vrata sedaj tudi v Trebnjem. Nahajamo se v 
centru Trebnjega, ob frizerskem in sončnem 
studiu Tanja (isti objekt).

Izvajamo MANIKURE (nega naravnih nohtov, 
podaljšanih nohtov s poslikavo ter 
permanentno lakiranje nohtov. Z osnovno 
manikuro poskrbimo tudi za gospoda), 
PEDIKURE (poskrbimo za urejenost stopal, 
masaža stopal, in sanacijo različnih težav 
nohtov in kože), LIČENJE (svetujemo in 
izvajamo ličenje za poroke, maturantske plese, 
birme, obhajila, skratka za vse vrste 
priložnosti), DEPILACIJE, NEGO OBRAZA, 
MASAŽE in LIMFNE DRENAŽE.

Izvajamo tudi PROTIBOLEČINSKE TERAPIJE 
(kalcinati, tm v peti ali vnetje na rastišču, bolečine 
po poškodbah, bolečine v križu ali hrbtenici) z 
udarnimi valovi AWT.

Več o vsem pa si lahko preberete na naši 
spletni strani www.negamasaza.si.

Gsm: 040 166 811, Špela Simonič 
E-Pošta: mojcasimonic67@gmail.com

Mojca Simonič s.p.

PAN £2.
JAN

TREBNJE
IVANČNA GORICA

C 07/346 60 700 
www.panjan.si

TEHNIČNI PREGLEDI

REGISTRACIJE VOZIL

| triglav
salon KIA07/ 34 60 718

(jug)
KIA MOTORS

salon ŠKODA 07/ 34 60 700

Skoda

salon SUZUKI in 
rabljena vozila 031/656 888

$
SUZUKI

BON ZA BREZPLAČNO KAVO

ična GcIvančna Gorica
Bon lahko koristite do 30. junija 2013.

VRPA, -Ss-

Trebanjske mažorete so v Radečah pod vodstvom 
Maše Zarabec postale državne prvakinje
V soboto in nedeljo, 25. in 26. maja 2013, 
je v Radečah potekalo 13. odprto Državno 
prvenstvo Mažoretne in twirling zveze 
Slovenije.

Državnega prvenstva so se udeležile tudi 
mažorete iz Trebnjega, ki tudi tokrat niso raz
očarale. Še več, mažoretke kategorij »junior« in 
»senior« pod vodstvom Darje Korelec, Nuše 
Pajk in Alje Vencelj so zasedle 3. mesto, med
tem ko so »kadetke« pod vodstvom Maše Zara
bec postale državne prvakinje.

Uspeh trebanjskih mažoret so dopolnile tudi 
Zala Mlakar, ki je v kategoriji solo kadet osvo
jila 9.mesto. Tajda Uršič in Nika Radelj sta v 
kategoriji par senior zasedli 5. mesto, Ana Za
rabec in Nuša Bedene pa sta bili v kategoriji 
junior par odlični tretji.

Državno prvenstvo v Radečah so si ogledali

številni Trebanjci, med katerimi so seveda iz
stopali svojci mažoretk. Le-ti so ves čas glasno 
spodbujali svoje »plesalke«, v večernih urah, 
okoli 21.30h, ko so se mažorete vrnile v Treb
nje, pa jim pripravili tudi topel sprejem, ka
terega so popestrili člani OPO Trebnje. Zbrane 
je nagovorila tudi podžupanja občine Trebnje 
Nada Pepelnak.

Maša Zarabec, men
torica državnih prvakinj, 
ekskluzivno za Cajtng. 
com: »Neverjeten vikend za 
naše mažoretke. Po dolgih 
4 letih imamo v Trebnjem 
spet zlato medaljo. Takrat 
sem nastopila še kot ple
salka, včeraj kot trenerka. 
Vzdušje je bilo fenomenal

no, kakšnih 100 naših navijačev, ki so glasno

spodbujali vsak nastop trebanjskih skupin, kar 
je seveda punce še dodatno motiviralo in »na
bilo« z energijo. Drugače pa lahko rečem, da je 
bilo letos res težko tekmovanje, ker je bila kon
kurenca zelo nevarna. Vse mažorete so bile zelo 
izenačene, ampak na koncu zasluženo slavje za 
trebanjske kadetke, ki so pridno delale vse od 
septembra naprej, zadnji mesec pa kar vsak dan. 
Iskrena hvala vsem spremljevalcem, ki so poma
gali pri organizaciji, glasnim navijačem, vsem 
staršem in vsaki punci posebej, ki ste se maksi
malno potrudile in res pustile srce na »igrišču« 
oz. prizorišču. Velika hvala vsem tudi za sprejem, 
katerega nismo pričakovale, tako da je bilo pre
senečenje še toliko večje...«

Iskrene čestitke, mažoretke, tudi s strani 
Cajtnga! (GS)

VIDEO NA CAJTNG.COM: Sprejem mažoretk na avtobusni postaji



Odpoved pogodbe o zapo
slitvi zaradi neizplačila plač

Vprašanje: Na podlagi pogodbe o za
poslitvi sem za nedoločen čas zaposlena 
v enem izmed dolenjskih podjetij. Že od 
novembra 2012 dalje podjetje zamuja z iz
plačilom plač delavcem. Nekatere plače so 
izplačane z večtedensko zamudo, nekatere 
plače pa sploh še niso bile izplačane. Po
nuja se mi možnost zaposlitve pri nekem 
drugem podjetju, ki je bolj stabilno in za 
katerega velja, da plače izplačuje redno. 
Trenutni delodajalec mi pogodbe o zapo
slitvi noče odpovedati in mi pravi, da naj 
kar sama podam odpoved pogodbe, saj mi 
on odpravnine ne bo izplačal. Zavedam, da 
mi v primeru, da sama dam odpoved, ne 
pripada niti odpravnina in da niti nisem 
upravičena do nadomestila za brezposel
nost. Zanima me, ali je delodajalca mogoče 
prisiliti k temu, da mi da odpoved pogodbe 
in da mi izplača odpravnino. Nenazadnje 
je on kriv za trenutno stanje. Če bi mi re
dno izplačeval plače, ne bi niti pomislila 
na odpoved pogodbe in tudi ne bi iskala 
druge zaposlitve.

Pravno pojasnilo: Delodajalca v to, da 
vam poda odpoved pogodbe o zaposlitvi, ne 
morete prisiliti. Vendar pa imate glede na 
opisano stanje možnost, da vi podate tako 
odpoved pogodbe o zaposlitvi, pri kateri ob
držite vse pravice, ki bi jih sicer imeli, če bi 
vam delodajalec odpovedal pogodbo o zapo
slitvi iz poslovnega razloga. Gre za posebno 
vrsto odpovedi, pri kateri vam pripadata 
tako odpravnina kot tudi prejemanje nado
mestila za brezposelnost. Se več: pripadajo 
vam še druge pravice, delodajalca pa ob taki 
odpovedi zadenejo tudi nekatere »kazni«.

Delavec skladno s 111. členom veljavnega 
Zakona o delovnih razmerjih lahko izredno 
odpove pogodbo o zaposlitvi, če mu deloda
jalec vsaj dva meseca ni izplačeval plače (pla
ča delavcu torej ni bila izplačana). Prav tako 
delavec lahko poda izredno odpoved pogod
be o zaposlitvi, če mu delodajalec dvakrat 
zaporedoma ali v obdobju šestih mesecev 
ni izplačal plače ob zakonsko ali pogodbe
no določenem roku (delodajalec je zamujal 
z izplačilom plače). Pred izredno odpovedjo 
mora delavec delodajalca pisno opomniti na 
izpolnitev obveznosti (torej na izplačilo pla
če) in o kršitvi obvestiti tudi inšpektorat za 
delo. Po preteku 3 delovnih dni po tistem, ko 
je delavec delodajalcu izročil to pisno opo
zorilo, lahko delavec pisno izredno odpove 
pogodbo o zaposlitvi. Delavec ima za podajo 
izredne odpoved pogodbe o zaposlitvi 30 dni 
časa.

V primeru izredne odpovedi pogodbe o 
zaposlitvi ima delavec pravico do odprav
nine, ki je enaka, kot bi bila v primeru, če bi 
pogodbo o zaposlitvi odpovedal delodajalec. 
Delavcu torej pripada celotna odpravnina, 
ki se izračuna glede na delovno dobo pri de
lodajalcu in povprečno mesečno plačo v za
dnjih treh mesecih.

Poleg pravice do odpravnine delavcu pri
pada tudi odškodnina... (nadaljevanje na strani 30}

Zdravstveni dom Trebnje tretji v Sloveniji po 
deležu presežka glede na prihodke
»Zdravstveni dom (ZD) je eden redkih 
poslovnih subjektov, ki vse račune plača 
na rok. Nimamo niti enega dneva zamude 
plačila. Verjetno lahko na prste ene roke 
preštejemo tako dobre subjekte na podro
čju Trebnjega. Zato nam naši dobavitelji 
zaupajo in z veseljem poslujejo z nami«, 
je za Cajtng uvodoma povedala direkto
rica ZD Trebnje Vera Rozman in dodala: 
»Trenutno imamo tudi samo en račun, ki je 
v reklamaciji, ker se ne strinjamo z vsemi 
opravljenim storitvami. Dobavitelju sem 
poslala dva dopisa, s katerim sem pojasnila 
naše videnje stanja in ga povabila na osebni 
razgovor, vendar do razgovora do sedaj še 
ni prišlo«.

Pa začnimo od začetka - zakaj se je 
sploh začela zgodba o ZD oz. kaj je 
bil povod, da smo stopili v stik 
z direktorico?? Dobili smo 
anonimno e-pošto, v kateri 
nekdo, v imenu »upnikov«
ZD, piše: »Na vas se obra
čamo, ker želimo javnost 
opozoriti na številne ne
pravilnosti, ki se dogajajo 
v ZD Trebnje, katerega 
ustanoviteljica je tudi 
Občina Trebnje. Že nekaj 
časa nam ne plačujejo sto
ritev, katere smo opravili v 
ZD Trebnje, namenoma ne 
bomo napisali kdo smo, ker 
verjamemo (vemo), da je več 
podjetij direktorica ZD Trebnje 
ga. Vera Rozman dobesedno na
tegnila! Na vprašanje njihovih zapo
slenih v pisarnah so nam le-ti rekli, da se 
zavedajo, da bi morali plačati oziroma poravnati 
te račune, vendar brez dovoljenja direktorice ne 
morejo nič! Zaposleno zdravstveno osebje opra
vlja svoje delo zelo dobro, medtem ko se tisti na 
vodilnih položajih lahko neslavno lahko postavi
jo ob bok Hildi Tovšak, Ivanu Zidarju itd.«

Direktorica ZD Trebnje Vera Rozman, ki je 
na tem delovnem mestu od 1. avgusta 2010, 
torej odločno zanika namige, za piko na i pa 
navede dejstvo: »Vsa leta, odkar vodim ZD, po
slujemo s presežki prihodkov nad odhodki. Smo 
tretji od zdravstvenih dom v Sloveniji po deležu 
presežka glede na prihodke. Glede na to, kakšno 
je stanje v zdravstvu (skoraj vse bolnišnice in po
lovica ZD imajo težave pri plačevanju) si štejem 
v čast, da smo s sodelavci uspeli zadeve peljati v 
pravo smer. Naš denarni tok je odličen. Sicer se 
resnično bojim za prihodnost, saj nam prihod
ke že več let zmanjšujejo po stopnji preko 10% 
letno. Ampak o tem bomo razpravljali v priho
dnosti«.

Zgolj omenimo, da tak zavod ni lahko voditi, 
trebanjski ZD je leta 2008 celo posloval z iz
gubo!

Dobili smo torej povsem nasprotno mnenje 
od tistega, katerega so zapisali »upniki«, zato 
smo ga/jih pozvali, naj konkretno navedejo 
upnika/e, katerim ZD Trebnje dolguje. Naj
prej smo prejeli odgovor, da tega ne morejo po
vedati, ker bi potem v ZD Trebnje takoj vedeli, 
kdo jih je zatožil, po nekaj dneh pa še, da bo, 
glede na navedbe Rozmanove, le-te očitno res 
potrebno razkriti. Do danes konkretnih po
datkov o upnikih, katerim ZD Trebnje dol
guje, nismo prejeli.

»Ne vem, kje sem si pridobila take sovražni
ke, da me poskušajo oblatiti z namernimi lažmi. 
Spodnji mail »upnikov« je prešel mejo dobrega

okusa. Če se želite prepričati o resničnosti mojih 
navedb, vam bom dala na razpolago vse podat
ke iz naših računovodskih evidenc. Ponovno sem 
preverila stanje in niti en račun, ki je zapadel, 
ni ostal neporavnan. Resnično razmišljam, da 
bi zadeve predala policiji in avtorja ovadila, ker 
gre za neosnovane laži in blatenje mojega imena. 
Primerjava s Tovšakovo in Zidarjem je za vodstvo 
žaljivo«, je še zapisala Rozmanova.

Gospo Rozman smo nato poprosili za doku
ment (objavljamo ga na Cajtng.com), iz katere
ga je razvidno, da je ZD Trebnje res na tretjem 
mestu (od vseh 57-tih zdravstvenih domov) v 
Sloveniji po deležu presežka glede na prihodke 
in ugotovili, da sta več dobička kot ZD Trebnje 

(odstotkovno, glede na promet) v letu 
2012 ustvarila le ZD Ljutomer in 

ZD Osnovno varstvo Nova Go
rica. Za trebanjskim ZD je 

potemtakem ostalo vseh 
ostalih 54 zdravstvenih 
domov, kar gre šteti 
kot velik uspeh.

Glede na tako visok 
dobiček pa se poraja 
vprašanje - od kod 
tak plus? »V začetku 
leta 2012 smo bili s 
strani ZZZS seznanjeni, 
da se bo prihodek (za
radi varčevanja v zdra

vstvu) zmanjšal za 12-15 
%. Takoj smo pristopili k 

zadevi in sprejeli sanacijski 
načrt; začeli smo s pogajanji 

za znižanje plačil honorarnim 
sodelavcem, kjer je bilo mogoče, 

smo honorarne sodelavce nadomestili za 
lastnimi zaposlenimi (so cenejši), racionalizirali 
smo nadure, prerazporedili delo znotraj zavoda, 
določene načrtovane investicije prenesli v leto 
2013, pri vsaki večji nabavi smo zbrali konku
renčne ponudbe in z dobavitelji vodili pogajanja 
za ustrezne cene, v skladu s pravilnikom smo 
zmanjšali plačila za dežurstvo, več dežura cenej
ša delovna sila, zmanjšali smo določene stroške 
(stroške zaščitne obleke, izobraževanja, storitve, 
ki niso nujno potrebne, smo prenesli v naslednja 
leto ali se jim celo odpovedali)«.

Pa so zaposleni prikrajšani na račun dobička, 
so zadovoljni s plačami? »Kar se tiče plač, so 
te določene z Zakonom o sistemu plač v javnem 
sektorju in na njih nimamo vpliva (vplivamo lah
ko samo na obseg opravljenih ur). Zakon v celoti 
spoštujemo. Zadovoljstvo s plačami je relativno: 
vsi bi po lastnem prepričanju zaslužili več, pa 
nam žal ne dajo. Izvedli smo anketo o zadovolj
stvu zaposlenih. Dosegli smo oceno 4,35 od 5.«

Glede na tolikšen dobiček - bi pa lahko mor
da znižali cene storitev?? »Cene določa ZZZS. 
Cene za samoplačniške in nadstandardne stori
tev so objavljene na naši spletni strani in so nižje 
od konkurence v regiji«, še pove Rozmanova.

Z racionalnim delom in s prenosom določe
nih stroškov v naslednje leto je torej ZD Treb
nje uspelo priti do tega odličnega rezultata. 
Presežek se ne more porabiti niti za razdelitev 
med zaposlene (plače), niti za lastnike (občine), 
temveč se mora porabiti za poslovanje zavo
da. V letu 2013 zato (kljub zmanjšanju planira
nih prihodkov s strani ZZZS za 6 %) ZD Treb
nje načrtuje nekoliko živahnejšo investicijsko 
dejavnost (prenova zobne Mokronog, nabava 
novega reševalnega vozila, nabava lifepaka za 
potrebe zdravstvenih postaj, nabava defibrila- 
torjev za javno uporabo.... ). (GS)
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Izdelava ostrešij, 
pokrivanje streh z 
opečno, betonsko 
in pločevinsto kritino, izdelava točkovnih 
snegobranov, vgradnja strešnih oken, montaža 
žlebov in zaključnih obrob

ZUPANČIČ + DRUŽBA d.n.o., Jezero 22, Trebnje; 
Tel: 041339 185

. ZUPANČIČ ♦ DRUŽBA d.n.o. .

Servis Računalniške Opreme
HERMAN FLORJANČIČ s.p.

Hiter in učinkovit servis računalnikov in računalniške opreme 
Tel.: 041665 126; E-mail: herman@sro.si

- izdelava in obnova 
kotlov za pripravo živinske 
krme in žganjekuho

- razrez in krivljenje pločevine na CNC strojih
KOVINARSTVO LEOPOLD KOŠČAK s.p., 
Kamnje 7a, Šentrupert; Tel.: 041 754 051, 
07 30 40 214; koscak.kotli@gmail.com

Transport in TGM Urbič
Ivan Urbič s.p., Dolenja Dobrava 12, Trebnje
041/625 180; ivan.urbic@siol.net; www.transport-urbic.com

- razžagovanje in razcep drv za kurjavo 
-posek in spravilo lesa
- izdelava betonskih kozolčnih stebrov 
-usluge z dvigalom (24m)
- obžagovanje In posek dreves na višini

IH
Kosilnice, vrtni traktorji, 
motokultivatorji, prekopalniki, 
goseničarji, škropilnice, 
profesionalni radijsko vodeni komunalni stroji, 
prezračevalniki trate, pometalni stroji, razni 
transporterji, ...

BONUM d.o.o., Prelesje 33, ŠENTRUPERT; 
07/34 34 160,041630 724; www.bonum.si

Nudimo storitve slikopleskarstva in fasaderstva 
ter zaključna gradbena dela. Obnova je možna 
tudi na obroke. Delamo kvalitetno in ugodno!

ROBERT NORČIČ s.p., Ostrožnik 6, Mokronog; 
040 898 251;
slikopleskarstvo.fasaderstvo@jahoo.com

Servis gospodinjskih aparatov in bele tehnike, 
pooblaščen servis gospodinjskih aparatov

ZAMJS9 Ov«*Dy Brandt ECUectrolu*

AEG DeOMrfchO Q LG MATRI*

SERVIS NINO, Nino Dančulovič s.p., Vorančeva 
5, Novo mesto; 07/33 75 080,041236 375; 
servis.nino@gmail.com; www.servis-nino.si

TKATAK

Ugodne servisne storitve, polnjenje klimatskih 
naprav, čiščenje vbrizgalnega sistema, (bencin, 
diesel), vulkanizerske storitve, avtomehanične 
storitve, avtovleka vozil, hramba pnevmatik, 
pregled vozil za tehnični pregled,...

AVTOMEHANIKA TRATAR, BOŠTJAN TRATAR s.p., 
Kaplja vas 18, Tržišče; 031739 838

VARES
Varstvo pred požarom

• Usposabljanje za varstvo pred požarom
• Usposabljanje za začetno gašenje in 

Izvajanje evakuacije
• Požarni red, požarni in evakuacijski načrt
• Ocena požarne ogroženosti
• Prodaja in pregled gasilnikov ter hidrantov
• Pooblaščena oseba za izvajanje ukrepov 
varstva pred požarom

Izdelava varnostnih načrtov Koordinacija VZD na gradbišču

t\\\\\Y\W\VY\V\\\\\Y\\\
Erik Smerke s.p., Obrtniška ulica 39,8210 Trebnje

041259 638 info@vares.si www.vares.si

Varnost in zdravje pri delu

• Usposabljanje za varno delo, za 
upravljavca viličarja, dvigala, TGM

• Izjava o varnosti z oceno tveganja
• Pregled in preizkus delovne opreme
• Navodila za varno delo
■ Meritve delovnega okolja
• Meritve elektroinštalacij, strelovoda

Ibostjancolibi
Boštjan Golob s.p., MIRNA 
Kontakt: 041933 356

• TESARSTVO
• KROVSTVO
• KLEPARSTVO 
•MONTAŽA
• AVTO NADSTREŠKI
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DEMIDA
ARHITEKTURA

Demida arhitektura d.o.o. je 
družba, ki se ukvarja s 
projektiranjem objektov visoke 
gradnje in prostorskim 
načrtovanjem.

Izdelujemo:
- projekte za stanovanjske, 
nestanovanjske, poslovne in 
gospodarske objekte:

□ idejne zasnove,
□ projekti za pridobivanje 

gradbenega dovoljenja,
D projekti za izvedbo,
0 projekti izvedbenih del.

- prostorske načrte:
□ občinski podrobni prostorski 

načrti,
□ strokovno gradivo za pripravo 

občinskih podrobnih načrtov.

Log 50, 8294 BOŠTANJ 
tel: 07 81 84 059 
http://demida.si



Kolumna

Špela Smuk
občinska svetnica

Dober glas seže v deveto 
vas, slab pa v deveto deželo

(slovenski pregovor)

Zadnje čase ga skoraj ni medija, v katerem 
se ne bi pojavila občina Šentrupert in njen 
župan kot najboljši primer dobre prakse, 
kako je lahko občina kljub zahtevnim časom 
uspešna, inovativna in prodorna. Pa naj bo 
to edinstven muzej svetu, lesno predelovalni 
center, leseni vrtec, energetska in prehranska 
samooskrba... projekti, ki za občino in njene 
občane pomenijo nove priložnosti, nova de
lovna mesta in v časih, ko država vedno bolj 
pripira pipo, imajo v Šentrupertu že zago
tovljene prilive iz lastnega javnega podjetja 
Energetika in se za svojo prihodnost ne rabi
jo bati. Lahko se je veselijo. Lahko se veselijo 
delovnih mest v turizmu, dopolnilnih dejav
nostih, gostinstvu..., ki jih bo posredno prine
sla Dežela Kozolcev. Lahko se veselijo novih 
delovnih mest in priložnosti v edinstvenem 
lesno predelovalnem centru, kotlarni, gozdo
vih, steklenjakih, zelenjavarstvu... Vse to je 
vzrok za veselje, optimizem in ponos.

Tudi občina Mokronog-Trebelno je naredi
la in dosegla marsikaj, občina, ki zna prisluh
niti potrebam ljudi in se idej pogumno loti in 
tudi realizira. Občina, ki zna komunicirati in 
sodelovati. Vrsta prireditev, prepoznanih v 
širšem slovenskem prostoru, športna dvora
na, športni park, krajevna knjižnica, zgledno 
urejeno mestno jedro in številne druge pri
dobitve so dokaz učinkovitosti. Med drugim 
je majhna občina uspešno pridobila nepo
vratna sredstva in vodi velik projekt široko
pasovnih omrežij elektronskih komunikacij 
za 7 lokalnih skupnosti, med drugim tudi za 
Trebnje, ki se s tem projektom rada baha, če
prav nima prav nobenih zaslug.

Tudi najmlajša občina Mirna je na dobri 
poti, da ustvari prijetne in kakovostne pogo
je za bivanje ter realizira dolgo neuresničene 
ideje in potrebe njenih občanov in prostora.

Te majhne, a uspešne občine pa se zaveda
jo tudi velikega pomena medsebojnega sode
lovanja in spoštovanja. Tudi, če imajo različ
ne poglede in cilje, se z velikim spoštovanjem 
vzajemno podpirajo, pomagajo in sodelujejo. 
V vsestransko korist. Eden od rezultatov je 
pred kratkim ustanovljena skupna občinska 
uprava Mirnska dolina, Medobčinski inšpek
torat in redarstvo, kjer država krije polovico 
vseh stroškov, ostalo pa si razdelijo občine. 
Ko sem na seji Občinskega sveta Občine 
Trebnje vprašala ali je naša občina sodelova
la v pogovorih, ali je izrazila interes po vklju
čitvi in zakaj ne, sem dobila odgovor, ki me 
žalosti, ampak popolnoma nič ne preseneča: 
»Niso nas marali«. Po šestih letih izigravanja, 
nespoštovanja dogovorov, po izkušnjah pri 
sodelovanju v skupnih javnih zavodih in pod
jetju, ignoranci in neodzivanju na vabila ob 
velikih dosežkih, so naši sosedje verjetno iz
gubili sleherno zaupanje in nad nami obupa
li. Naj pri tem povem, da vse organizacije, ki 
delujemo s svojimi projekti na področju vseh 
štirih občin, z našimi sosedi ne sodelujemo le 
zgledno in dobro, temveč nam je vsem pesem 
delati in sodelovati v okolju, kjer spoštujejo 
in podpirajo dobre ideje. Njihove občinske
Uprave ustvarjajo ... (nadaljevanje na strani 30)

Na Mirni se je na javni 
obravnavi občinskega pro
storskega načrta zbralo več 
kot 60 ljudi
MIRNA, 30. maj 2013 - V okviru javne 
razgrnitve Občinskega prostorskega načrta 
(OPN) Občine Mirna in okoljskega poročila 
je bila včeraj popoldne v domu Partizan 
javna obravnava tega strateško izjemno 
pomembnega dokumenta. Prišlo je več kot 
60 ljudi, najbolj pa jih je zanimala možnost 
legalizacije zidanic oziroma sprememba 
zidanice v bivalni objekt.

»Sem zadovoljen z obiskom na javni obravna
vi, kajti prišli so tisti, ki hočejo neposredno sami 
vprašati pripravljalca gradiva o svojem proble
mu in bi radi tudi podali zabeležko k reševanju 
problema. Glede na to, da smo se v občini Mir
na odločili, da vodimo samostojni postopek za 
sprejemanje Občinskega prostorskega načrta 
- namreč, izločili smo se iz prostorskega načrta 
Občine Trebnje - lahko rečem, da smo zadovolj
ni, da so se aktivnosti tako hitro odvile in da smo 
tik pred tem, da bo tudi Občina Mirna imela svoj 
prostorski načrt«, poudarja župan Občine Mir
na Dušan Skerbiš.

Zbralo se je več kot 60 ljudi, ki jih je najbolj 
zanimala možnost legalizacije zidanic ozi
roma možnost spremembe zidanice v bivalni 
objekt na vinogradniškem območju. Kot so 
pojasnili pripravljalci, so v novi OPN na vino
gradniškem območju že vključili vse objekte, za 
katere so na podlagi pričanj in izkušenj vedeli, 
da so ali bodo v kratkem bivanjski, predloge 
za takšno umestitev objekta v OPN pa lahko 
zainteresirani posamezniki podajo še vse

V Šentrupertu uredili 
obračun turistične takse 
in plakatiranje ter uvedli 
občinsko takso
ŠENTRUPERT, 24. maj 2013 - S spreje
mom odlokov o turistični taksi in občin
ski taksi ter opravljeno prvo obravnavo 
odloka o plakatiranju so člani Občinskega 
sveta Občine Šentrupert na včerajšnji 22. 
redni seji poskrbeli za področja, ki do 
sedaj niso bila ustrezno urejena. Njihovo 
spoštovanje bo nadzorovala medobčinska 
inšpektorica.

Odlok o turistični taksi so sprejeli zaradi 
uskladitve s slovensko za
konodajo. Glavni cilj uredi
tve področja turistične takse 
je, da se tako pridobljeni de
nar nameni izvajanju dejav
nosti in storitev v javnem 
interesu, med drugim za 
informiranje turistov, zbi
ranje podatkov za potrebe 
informiranja obiskovalcev ter ozaveščanje 
in spodbujanje lokalnega prebivalstva za 
pozitiven odnos do turistov in turizma ter 
druge storitve, ki jih v turističnem območju 
brezplačno nudijo turistom. Občinsko takso, 
ki pomeni podlago za pridobivanje drugih 
lastnih virov za prihodek občine, pa se bo v 
Šentrupertu plačevalo za uporabo javnih po
vršin za prirejanje razstav, zabavnih in drugih 
prireditev, za oglaševanje na javnih mestih, za 
parkiranje na javnih površinah in za uporabo 
javnega prostora za kampiranje.
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do 17. junija, ko se zaključi javna razgrnitev 
OPN.

Prav tako lahko do zaključka javne razgrni
tve posamezniki na predpisanih obrazcih po
dajo tudi druge predloge in pripombe k OPN, 
pri čemer tako vodstvo občine kot pripravljalci 
dokumenta poudarjajo, da tiste pobude, ki so 
bile v preteklosti že dane in so bile med pripra
vo novega OPN zavrnjene, zagotovo ne bodo 
upoštevane, njihovo presojanje pri nosilcih 
urejanja prostora pa bi lahko podaljšalo spre
jem OPN.

Župan s sodelavci sicer upa, da bo občinski 
svet še letos sprejel novi OPN Občine Mirna.

Odlok o plakatiranju in oglaševanju so čla
ni občinskega sveta obravnavali in sprejeli 
predlog odloka v prvi obravnavi. Odlok je 
pomembna pravna podlaga za ureditev stanja 
na tem področju, kajti plakatiranje je danes 
nenadzorovano, plakati pa visijo še dolgo po 
dogodku, pogosto poškodovani. Občina z od
lokom postavlja pravila in pogoje plakatiranja 
in oglaševanja. Ob prvi obravnavi so svetniki 
opozorili še na nekatere vsebinske določbe, ki 
se bodo proučile do naslednje seje, ko bodo 
odločali tudi o sprejemu odloka.

»Predvideva se, da se bo na prihodnji seji 
občinskega sveta sprejemalo odloke, ki ureja
jo oskrbo s pitno vodo, potem odpadno vodo, 
torej odvajanje in čiščenje komunalne in pada
vinske vode in pa odlok, ki bo urejal komunalne 

odpadke«, pravi medobčinska 
inšpektorica Brigita Kalčič, ki 
je že dobila prve prijave tudi 
v Šentrupertu, nanašajo pa se 
predvsem na občinske ceste in 
ravnanje s komunalnimi odpad
ki.

Šentrupertski svetniki so si
cer med drugim dopolnili načrt ravnanja 
z nepremičnim premoženjem Občine Šen
trupert za leto 2013, sprejeli obvezno razlago 
odloka o prostorskih ureditvenih pogojih za 
območje občine Šentrupert in v okviru veljav
nega proračuna zaradi mednarodnega pro
jekta Remida (veriga energetsko pametnih 
mest v mediteranskem okolju), v katerem so
delujejo še z osmimi partnerji iz evropskih 
držav in Balkana, odprli novo proračunsko 
postavko, kamor so s sklepom prerazporedili 
16.230 evrov, kolikor jih bo potrebnih za leto
šnje aktivnosti na projektu. fPJQ



* r--rr-DiM a Ambulanta Ivančna Gorica
E I Er\IN/\ (Ljubljanska cesta 2b)

DOBRO M: 01/78-69-766, 01/78-77-111 
www.veterina-dobro-ivancna.si/ 

Delovni čas: vsak dan od 7h do 14h in 17h do 18h, sob. od 8h do lih

VAŠIM MALIM ŽIVALIM NUDIMO :
e vsa preventivna cepljenja
• zdravljenja 
e sterilizacije, kastracije
• preglede z UZ (pregled na brejost)
• operacije mehkih tkiv
• oskrba in toaleta ran
• čiščenje zobnega kamna
• diagnostične preiskave, kot so:

- biokemijska preiskava krvi,
- test na mačjo levkozo in mačji aids,
- test na mikrosporijo,
- test na parvovirozo,...

• sredstva za odpravo zunanjih in notranjih zajedalcev

PRODAJA VRHUNSKE HRANE: PRODAJA PRIPOMOČKOV:
• Eukanuba, Hill's, RoyalCanine, lams • ovratnice, povodci, oprsnice

znamke Rogz;
Eukanuba S*

ROV41 ČkNIN

• krtače, ležišča, blazine, torbe,
• šamponi, igrače, priboljški,...

TELEFONSKE ŠTEVILKE:
01/7877-111 - Ambulanta Ivančna Gorica 
041/626-935 - Gorazd Skubic, dr. vet. med. 
031/692-046 - Aljoša Kolenc, dr. vet. med. 
031/502-367 - Marija Felician, dr. vet. med. 
031/852-436 - Mateja Skubic, dr. vet. med. 
041/327-716 - Dežurna številka
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Mont tim Smole d.o.o. 
Dolenje Ponikve 1, TREBNJE 

041631984,031860 744 
www.monttim.si

PRIDI, VIDI IN SE ČUDI,
KAJTI FIRMA MONT TIM NUDI!

♦ krovstvo in kleparstvo
♦ dobava in montaža strešnih kritin
♦ dobava in montaža fasadnih sistemov
♦ izdelava nosilnih jeklenih konstrukcij
♦ gradbeni inženiring
♦ krivljenje pločevine
♦ plazemski razrez
♦ prevozi
♦ izposoja dvigal MONT

FRIZERSKI SALON
GSM: 041729 75S

'Visokohlitetna lasna kozmetika lisap 
1 AKCIJA: 1 striženje GRATIS 
pri nasfrizirnmo BREI NAROČANJA!

mat«*! salo«
__

DARILNI BON v%
frizerski salon "Tina" • Martina Hočevar s.p • Obrtniška T9, Trebnje 

Delovni (OS: tor - pet 8-l8h, sob 8-Bh, pon ZAPRTO! • Gsi 041Z19 Z55

Z vdmi tudi nu

facebook,
Cajtng Trebnje



Tu sem doma!

Jože Povšič
davkoplačevalec, trebanjski občan

Občina Trebnje 
hitro nazaduje!

Te dni po občini Trebnje krožijo vprašanja, 
kaj se sploh dogaja z odgovornimi občinskimi 
funkcionarji, ki naj bi zastopali občino Treb
nje in zanjo delali za skupno javno korist. 
Eden od občinskih svetnikov mi je povedal, 
da nič hudega, če nimam ne časa ne živcev, 
da bi hodil na seje in poslušal njihova kloba
sanja v občinskem svetu, kjer naj bi se spre
jemale najbolj važne in koristne odločitve v 
javno korist za večino občanov. Povedal mi 
je, da podžupanja Nada Pepelnak na občin
skem svetu pod točko Vprašanja in odgovori, 
sprašuje župana in občinsko upravo o tistih 
zadevah, katere bi morala sama kot podžu
panja narediti, storiti ali izvršiti. Gospa misli, 
da če se gre nekajkrat slikati na kakšno pri
reditev, da je opravila svojo nalogo. Narobe 
svet!

V dopoldanskih uradnih urah ni nikogar 
nikjer! Pisarne na občini so zaklenjene, ljudje 
pa bentijo po hodnikih. Kot sem že nekajkrat 
javno povedal, pravnomočno obsojeni in sko
rumpirani Kastelic s svojo "sposobno" ekipo 
le še vedri in oblači na občini. Čas teče, nare
jenega ni skoraj nič, blagajna skoraj prazna, 
evropski nepovratni denar pa polzi mimo 
naše občine drugam, kjer imajo sposobne 
in delavne funkcionarje. Ko sem Kastelica 
vprašal, zakaj je v tem mandatu imenoval 
nesposobne podžupane, mi je čisto počasi 
in nezaiteresirano odgovoril: "Sej vem, d’ nej 
z noben'mu n^!”. Jaz pa mu še dopolnim: "S 
teboj na čelu!”

Edina vidna investicija v občini je novi 
market Hofer v Trebnjem. Pa tudi tu nima 
občina kot pravna oseba nič zraven, razen 
tega, da je sedanji podžupan Silvester Prpar 
bil ves čas PROTI Hoferju v Trebnjem in je 
prav neokusno v svoji nerazumljivi "krjavelj- 
ščini" jezikal proti njemu na sejah občinske
ga sveta. Za nagrado ga je Kastelic imenoval 
za podžupana in se tako, poleg pravnomočne 
obsodbe in ugotovitev protikorupcijske ko
misije, še dodatno osmešil.

Kaj črno, bi rekli po ljudsko? Korupcija in 
klientelizem uničujeta državo in občino! Ča
kamo novo zakonodajo, ki naj bi pravnomoč
no obsojene in skorumpirane ljudi odstranila 
s funkcij in tudi s seznama kandidatov za jav
ne funkcije. Do takrat pa bo mrtvilo! V naši 
občini gotovo! Iz občinske blagajne pa bo 
odtekal naš skupni davkoplačevalski denar, v 
glavnem za stroške, plače ter sejnine!

Sledite mm
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Bo Dom starejših občanov Trebnje 
dobil novo direktorico?
Direktorici Doma starejših občanov (DSO) Trebnje Branki Kržič 30. junija 2013 poteče 
5-letni mandat, zato je Svet Zavoda Dom starejših občanov Trebnje na svoji 6. redni seji, ki 
je potekala 17. aprila 2013, opravil izbiro kandidatov, ki so se prijavili na razpis za prosto 
delovno mesto. Izmed šestih poslanih vlog so bile tri nepopolne, zato je Svet DSO obrav
naval preostale tri, v ta izbor pa so prišle vloge Branke Kržič iz Mokronoga (dosedanja 
direktorica), Mateje Ribič iz Uršnih sel in Nade Peterle iz Novega mesta. Svet Zavoda DSO 
Trebnje je s potrebno večino glasov za direktorico izbral in imenoval kandidatko Matejo 
Ribič. Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Trebnje (v sestavi 
Miran Candellari, Franc Kozlevčar (oba NSi), Nada Pepelnak (SDS), dr. Jože Korbar (SLS), 
Andrej Jevnikar (ŽLR), Branko Veselič (LDS)) je mnenje Sveta DSO obravnavalo na svoji 
15. seji, ki je potekala 22. maja 2013 in podala pozitivno mnenje k imenovanju Ribičeve za 
direktorico DSO. Da Ribičeva tudi uradno postane direktorica DSO Trebnje, jo mora torej 
potrditi zgolj še Občinski svet (kar bi naj bila formalnost, seja je danes ob 16. uri) in pa 
pristojno ministrstvo. Ker se ponavadi konja, ki zmaguje, ne menja, smo z direktorico DSO 
Branko Kržič, kateri se očitno izteka mandat, spregovorili par besed. Predvsem v smislu 
- kaj bi naj bilo po njeno narobe, da jo nameravajo zamenjati, če se zaveda, da je naredila 
kakšno napako in če bi dandanes v kakšni situaciji ravnala drugače ...

• Zakaj je po Vašem mnenju pri
šlo do take odločitve Sveta DSO, 
torej - da so za novo direkto
rico potrdili gospo Ribič?
Naj uvodoma povem, da je 
bil sedanji svet DSO Treb
nje konstituiran v mese
cu septembru 2012, za 
predsednico pa je bila 
na predlog predstav
nika lokalne skupnosti 
izvoljena gospa Mate
ja Ribič, imenovana v 
svet kot predstavnica 
ustanovitelja (takratne 
Vlade RS). Svet zavoda 
šteje devet članov, pet jih 
je imenoval ustanovitelj, 
enega Občina Trebnje, dva 
sta predstavnika zaposle
nih, eden pa je predstavnik 
stanovalcev. Gospa Ribič je bila 
v DSO Trebnje v obdobju mojega 
mandata nekaj časa zaposlena in je 
po njeni izjavi na eni od sej sveta zavoda 
(navedeno tudi v zapisniku seje), zaradi mene 
konec leta 2011 tudi odšla, ker naj bi izvajala 
nanjo in ostale zaposlene pritiske. Te navedbe 
sem ostro zavrnila, ovrgla pa sta jih tudi oba 
sindikata, ki delujeta v zavodu. S pisnim odgo
vorom sindikatov, da nikoli zoper mene niso 
prejeli nobene pisne niti ustne prijave, sem se
znanila tudi svet zavoda. Ja, zahteve vodilnega 
delovnega mesta, sploh direktorja, so pač veli
ke in govorjenje o pritiskih je neumestno. Po
gosto je ga. Ribič na sejah izpostavljala zadeve, 
pri katerih je bila kot bivša zaposlena osebno 
udeležena. Zato je večkrat tudi predstavnik 
stanovalcev v svetu (pa tudi kdo drug) na seji 
komentiral, naj gospa ne rešuje svojih osebnih 
zadev preko sveta zavoda. Svet je sprejel tudi 
sklep, da se me prijavi protikorupcijski komisiji, 
čeprav je bil podrobno predstavljen konkreten 
postopek javnega naročila, po katerem je gospa 
Ribič spraševala, iz katerega sem se v skladu z 
zakonodajo, osebno izločila iz odločanja. Hkrati 
je predsednica jasno zatrdila, da nisem storila 
ničesar nezakonitega.

• Ali je v tako odločitev vpletena tudi po
litika in kdo konkretno? V zvezi z imenova
njem direktorja DSO Trebnje za naslednje 5- 
letno mandatno obdobje (od 1.7.2013) je svet 
zavoda DSO Trebnje na 6. Seji, dne 17.4.2013 
imenoval torej gospo Matejo Ribič, ki izpol
njuje formalne pogoje iz razpisa. Kandidaturo 
sem oddala tudi sama. Dejstva kažejo, da imam 
daljše delovne izkušnje, več prakse pri vodenju 
in na strokovnem področju, izpit iz socialnega

varstva od leta 2007 (M. Ribič ma
rec 2013), imam opravljen tudi 

poseben program - šolo za di- 
k rektorje in pridobljen med- 

narodni certifikat, kar bo 
imenovana morala v enem 
letu še opraviti. Kandidati 
so morali priložiti tudi 
program dela zavoda za 
naslednje pet letno ob
dobje.

V sami razpravi na 
seji sveta je predstav
nik stanovalcev izrazil 
podporo meni, prav 
tako ena od predstav

nic zaposlenih, ki se je 
pred sejo posvetovala z 

zaposlenimi v Domu, pod
prla me je v imenu Sindikata 

zdravstva in socialnega varstva 
tudi njihova predsednica, kar vse 

je razvidno tudi iz zapisnika seje. 
Razprave o drugih dveh kandidatkah 

sploh ni bilo, le predstavnik Občine Trebnje 
(gospod Marjan Peter Pavlin) je izjavil, da ga je 
na podlagi programa prepričala kandidatka ga. 
Ribič. Ja, pričakovati bi bilo vsebinsko razpravo 
o predloženih programih dela vseh kandidatk, 
predvsem pa prednosti programa izbrane kan
didatke za katero so glasovali, vendar obrazlo
žitve glasu, razen gornje izjave predstavnika 
lokalne skupnosti, ni bilo.

Prav bi bilo, da bi bili s programom dela 
kandidatke seznanjeni tudi svetniki OS Obči
ne Trebnje, ki bodo odločali o izdaji mnenja k 
imenovanju gospe Ribič Mateje za direktorico 
DSO Trebnje. Predstavnik stanovalcev v svetu 
zavoda me je tudi seznanil, da je konec aprila 
poslal županu A. Kastelicu pismo v zvezi z ime
novanjem ga. Ribič, ki pa ga KVIAZ (zapisnik 
seje), ni obravnaval, pa tudi v gradivu za sejo 
sveta ga ni. Ne gre le za posamično mnenje ene
ga stanovalca, gre za mnenje predstavnika sta
novalcev v svetu zavoda. Predstavnik stanoval
cev se sprašuje, kje je njegovo pismo obstalo. 
Iz zapisnika KVIAZ-a tudi izhaja, da ima eden 
od članov informacije, da zaposleni podpirajo 
predlagano kandidatko. Iz zapisnika seje sveta 
zavoda pri točki imenovanja direktorja sledi, da 
je ena predstavnica zaposlenih v razpravi izra
zila podporo sedanji direktorici (tudi na pod
lagi posvetovanj z delavci), druga pa na temo 
imenovanja direktorja sploh ni razpravljala, je 
pa glasovala za gospo Ribič.

(nadaljevanje na strani 12)

Foto: Živa Zakšek
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Mizarstvo Kotar
Kotar Janez s.p., Šentrupert 24a, Šentrupert; 041843 365 
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Po naročilu vam izdelamo:
kuhinje, dnevne sobe, otroške sobe, spalnice, 
vgradne omare, pisarne, vrata,...

VSE ZA STREHO
KRITINE - KLEPARSKI IZDELKI - SNEGOLOVI - ŽLEBOVI

KROVCI, POZOR!
♦ določeni modeli z več kot 

43% popusta na tovarniško 
ceno! ETjT7TJ7iJ72 0

♦ Bramac od 01.03. NOVI MODELI
/\A.—
BRAMAC

♦ Gerard do 25% popusta
A. CERAR D

Izjemno ugodne cene izolacij!
♦ Termotop izolacija do 15% popusta
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URŠA SF 32 do 35% popusta

unsa ntiHur unifitoss
(IToTTr, i*sut«no*e do 35% popusta

VELUR
KRALJ MED STREHAMI

ESAL
BREZPLAČNA DOSTAVA! Kupovanje pri nas je cenejše, 

prepričajte se!

Največji gotovinski popusti 
v Sloveniji za strešne kritine!
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NAGRADNA KRIŽANKA TEŽJE BESEDE: RUTILIZEM, TRACER, INCLAN, TORAKO- 
TOMIJA, ATALARIK, RANULA;

Posebna zahvala Žanu in Boštjanu!



Poiščimo skupne rešitve

Gregor Kaplan
univ. dipl. politolog, občinski svetnik '*sTr'

Energijski muholov - Ko
liko muh lahko ujamem v 
občini Trebnje? (II. del)

Del možnosti, da se naslonimo na tisto, kar 
nam ponuja reka Temenice, sem obdelal že v I. 
delu. Če reko Temenico spravimo v red, lahko 
zaženemo projekt energetike, pospešimo lokal
no gospodarstvo, dodamo nova delovna mesta, 
razvijemo kmetijstvo in ribogojništvo. A to še 
ni vse, kar bi z malo inovativnosti in seveda 
nekonvencionalnega pristopa ter drznosti idej 
storili.

Večna travma Trebanjcev je zasuta z muljem 
in čaka arheologa, da najde čudež, ki je zako
pan dobrih dvajset let - TREBANJSKI BAZEN. 
Gradnja bojda ni bila narejena slabo. Se je pa 
v desetletjih nabralo cca. 2 metra mulja, debel, 
vej in odpadkov, ki bi jih bilo potrebno strojno 
izvleči in očistiti prostor. Poleg tega bi v na
šem mestu lahko dobili tudi pridobitev, ki jih 
poznajo velemesta - TREBANJSKO PLAŽO, ki bi 
kakopak bila ob bazenu - tistem, ki smo ga po 
dolgih letih spet našli zakopanega. In že spet 
moram pisanje prekiniti, da preštejemo muhe:

1. končno spet bazen (vsaj za poleti),
2. trebanjska plaža - zbirališče mladih in 

mladih po srcu, kjer bi kako potko s klopico 
občina postavila (tisti, ki ste srednjo šolo obi
skovali v Novem mestu, ste se sigurno kdaj 
sprehodili ob reki Krki do Loke in ta vzorec bi 
veljalo kopirati);

3. Z očiščenjem nekdanjega bazena bodo 
ribe ponovno našle globino in nekaj skrivališča 
pred ribojedimi pticami.

Pa še mušice za zgodovino in turizem, kjer 
recimo iznajdljivi služijo lepe denarce:

1. Slovenci smo bili nekoč odvisni od naših 
mlinov in žag. Tej tradiciji bi se lahko poklonili 
s skromnim muzejem ali vsaj spominsko sobo.

2. Reka Temenica bi morda lahko spet dobila 
kako sliko na spletni strani občine, poleg tega 
pa se atrakcije (muzej, plaža, bazen, mladinski 
prostor ob reki, gojitveni ribniki....) zlahka po
nudijo tudi v turistične namene.

3. Tu so seveda še ribniki oz. zbiralniki vode 
iz prvega dela zgodbe in tudi te se da tržiti - 
ne samo v kmetijstvu, pač pa tudi v turizmu 
in obstranskimi aktivnostmi. V mrzlih zimah 
je drsališče na odprtem lahko velika atrakcija 
lokalnega ali celo regionalnega značaja,

4. fotolov in ribolov, ki nam ga sosedje Av
strijci, Romuni in Madžari znajo prodati. Kaj 
pa mi?

5. Tu je seveda možno zadeve še dodelati z 
malenkostmi, kot so ureditev nekdanjih perišč 
ter tudi napajališč za živino, ki bi dandanes 
morda bila zanimiva postojanka za konjarje, 
ki ponujajo sprehode na konjskem hrbtu.

Takole, moj energijski pips je sedaj prazna 
piksna, ki sem jo izpraznil do konca, za reci
klažo idej pa bo vsekakor še priložnost. In za
kaj vse to - zaradi promocije občine. Tu smo 
doma in za ta kraj živimo, mar ne? Ideje pa so 
uresničljive le, če v njih verjameš in zato bom 
ob prazniku občine Trebnje po desetletjih spet 
otvoril kopalno sezono na trebanjskem baze
nu. Se mi pridružite? Ste našli svojo zamisel 
med predlogi, ki bi bila vredna skupnih rešitev?
Občinski svetnik izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredniitval

• Ali ste v svojem 5-letnem mandatu na
redili kakšno napako, zaradi katere bi se 
znalo to zgoditi (da niste dobili podaljšanja 
mandata)? V mojem petletnem mandatu je bilo 
potrebno sprejeti veliko odločitev, morda bi z 
današnjim poznavanjem in vedenjem kakšna 
bila tudi drugačna, vendar sem prepričana, 
da nobena ni bila nezakonita ali v škodo DSO 
Trebnje. To izkazujejo tudi številni inšpekcijski 
nadzori in revizije, ki so se zvrstili v tem man
datnem obdobju. Povečali smo prihodke, pove
čali število zaposlenih, veliko vlagali v investici
je (prizidek, renoviranje kuhinje, posodobitev 
pralnice, nabave novih strojev in naprav, poso
dobitev prevoznih sredstev, kotlovnica, kolek- 
torji...), redno odplačujemo kredit za prizidek, 
vlagamo v izobraževanje zaposlenih, smo v za
ključni fazi pridobitve certifikata kakovosti ISO 
9001:2008. Ponosna sem na zaposlene in na 
dosežke v tem petletnem obdobju.

Vsa ta leta, kar sem vodila Dom, je bilo po
slovanje pozitivno, uspešno, to izkazujejo tudi 
vsakoletna poslovna poročila. Vse presežke 
prihodkov nad odhodki smo vlagali v investi
cije, v lanskem letu smo začeli tudi energetsko 
sanacijo, namestili sončne kolektorje, prido
bili sofinanciranje na javnem razpisu Petrola, 
del sredstev pa ostaja nerazporejen, ker bo v 
naslednjem mandatu potrebno prilagoditi bi
valne kapacitete normativom in standardom. 
Program dela in finančni načrt, ki sem ga pre
dlagala za leto 2013, je obravnaval svet zavo

da prav na zadnji, majski seji in ga s pohvalo 
članov, ki so glasovali na aprilski seji za gospo 
Ribič, sprejel.

Na letošnji februarski seji je svet zavoda 
sprejel tudi poslovno poročilo za leto 2012 in 
sprejel tudi sklep, da se pridobi soglasje k po
slovnemu izidu za investicijo v toplotno izolaci
jo fasade v letošnjem letu. Hkrati je po kriterijih 
poslovne uspešnosti, kakovosti in strokovnosti 
izvajanja javne službe in razvojne naravnanosti 
ta isti svet, delovno uspešnost direktorice za 
leto 2012 ocenil 100%, kot sem bila ocenjena 
tudi vsa pretekla leta.Potek glasovanja za novo 
direktorico DSO Trebnje.Potek glasovanja za 
novo direktorico DSO Trebnje.

• Ali bi v katerem koli primeru danes 
ravnali drugače in kaj pravijo številke oz. 
kakšna je uspešnost DSO v vašem man
datu?? Mislim, da pojasnila niso potrebna, 
rezultati sami po sebi kažejo uspešnost v pre
teklem petletnem obdobju, pa ne le dela direk
torja, temveč vseh zaposlenih v Domu in tudi 
uporabnikov, ki nam zaupajo. Zavedam se, da je 
vodenje zavoda zahtevna in odgovorna naloga, 
popravkov pač ni.

• Imate kakšno sporočilo za konec?? Ko bo 
kolektivno odločanje o imenovanju direktorja 
tudi na Občinskem svetu Trebnje mimo in če bo 
pridobljeno tudi pozitivno soglasje pristojne 
ministrice, bo odgovornost novega direktorja 
postala individualna. In takrat postanejo stvari 
malo drugačne... 1CS)

31. državno prvenstvo 
poklicnih voznikov v 
zmagoslavju ZŠAM 
Trebnje, zmaga tudi 
v kraljevski kategoriji
V soboto, 25. maja 2013, se je v ljubljan
skem BTC Logističnem centru odvijalo 31. 
Državno tekmovanje poklicnih voznikov 
in že šesto leto zapored smo se ga udele
žili tudi člani ZŠAM Trebnje.

Čeprav je bilo vreme deževo in hladno, je 
bila udeležba tekmovalcev zelo številčna, saj 
je bilo na Startu prijavljenih 85 voznikov in 
voznic, ki so tekmovali v petih kategorijah

(solo do 3,51, slo nad 5t, avtobus, kamion s 
priklopnikom (prikoličar), vlačilec s polpri- 
klopnikom (Slepar)). Naši vozniki so nastopi
li v štirih kategorijah.

V kategoriji solo do 3,5t so naši ZŠAM-ovci 
nastopili v sestavi Stane Rajk, Andrej Gra
car, Andrej Kramar in prvič do sedaj posta
li ekipni državni prvaki. Posamično je v tej 
kategoriji Stane Rajk osvojil 2.mesto, Andrej 
Gracar 3.mesto in Andrej Kramar A.mesto. 
V kategoriji avtobus sta prvič nastopila Jože

Bale, ki je na koncu zasedel 13.mesto, Kle
men Skubic pa je bilo dvajseti. V kategoriji 
kamion s priklopnikom (prikoličar) so tek
movali Marko Bale, ki je zasedel 3. mesto, 
Feliks Ahlin 8„ Blaž Kastelic pa lO.mesto. 
Ekipno so fantje osvojili 3. mesto. V kategoriji 
vlačilec s polpriklopnikom (Slepar) so barve 
ZŠAM Trebnje zastopali Simon Krištof, Šte
fan Gorenc, Peter Bevc, ki so ekipno zasedli 
1. mesto ter tako prvič do sedaj postali držav
ni prvaki v kraljevski kategoriji, kot jo poime
nujejo profesionalni vozniki.

Da pa bi si čim lažje predstavljali zahtev
nost tekmovanja naj dodam, da se je potreb
no na tekmovanju spoprijeti tako s teorijo, 
kot tudi prakso. Vsak tekmovalec mora 
najprej na pisni preizkus cestno prometnih 
predpisov (CPP), potem pa še na poligon med 

ovire, katere sestavlja 14 različnih na
log. Kot zanimivost lahko dodam, da je 
bilo letošnje tekmovanje popestreno še 
s 15 nalogo, Eco vožnjo, v kateri je bilo 
potrebno določeno traso prevoziti čim 
hitreje, pri tem pa porabiti čim manj go
riva. Vozilo (Renault Megane Grandtour 
l,6dCI) za to nalogo je prispevalo pod
jetje Avto center Vovk iz Trebnjega, za 
kar se jim v imenu organizatorja najlep
še zahvaljujemo.

Zahvala gre tudi našim sponzorjem, 
podjetjem Halo Beton, Mont tim, Go
stilna Meglič oz. Leopoldu Možini, Pe

tru Smoletu in Martinu Megliču. Hvala tudi 
našim prizadevnim članom, ki so pomagali 
pri izvedbi tekmovanja, Tonetu Lavriču, Jo
žetu Trlepu, Franciju Knezu in Alojzu Ka- 
šiču. Seveda je tu tudi naš Cajtng, ki ob naši 
prepoznavnosti poskrbi tudi za to, da naše 
besede zahvale sežejo do slehernega bralca.

V imenu Upravnega odbora ZŠAM Trebnje 
pa vsem tekmovalcem za odlične rezultate 
izrekam iskrene čestitke. Srečno in varno 
VOŽnjo! Igor Skol prpHsptlnik ZŠAM Trehnjp
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Predsednik države navdu
šen nad Deželo kozolcev
»Najprej naj iz dna svojega srca najprej 
rečem, da sem absolutno prevzet. Ne znam 
si skoraj ta hip predstavljati lepše in večje 
lepote trenutka, kot sem sedaj,« je ob 
otvoritvi Dežele kozolcev v sredo, 5. junija 
2013povedal predsednik Republike Slove
nije Borut Pahor.

Omenil je še, da je do sedaj videl že števil
na in neverjetna čudesa, tako naravna kot 
kulturna, vendar je ta muzej tu spomenik av
tohtonemu slovenstvu in je nekaj, na kar smo 
lahko ponosni. »S tem ohranimo ponos naših 
prednikov in ga prenašamo na naše otroke«, je 
še dejal predsednik Borut Pahor.

»Okrog nas je dediščina ljudskega stavbar
stva, ki je lastna samo našemu narodu. V kozolce 
je vgrajeno pravo slovenstvo. Naši predniki so 
jim iz roda v rod izpopolnjevali konstrukcijsko in 
likovno dovršenost vse do veličastnih dolenjskih 
toplarjev. Dežela kozolcev uspešno združuje de
diščino, turizem in kulturo in pri tem vključuje 
lokalno okolje, posameznike, društva, organiza
cije kot tudi različne strokovnjake in ustanove. 
Desetletja pričakovan hitrejši razvoj turizma v 
Mirnski dolini pa se je končno začel,« pa je de
jal župan Občine Šentrupert Rupert Gole, ki 
je podal pred tremi leti idejo za ta projekt, ga 
vodil in uspešno razvil. Med drugim je omenil: 
»Slovenija je v svetu znana po kozolcih. Muzej
sko urejeno Deželo kozolcev pa lahko doživite le 
pri nas v Šentrupertu. Tu lahko začutite toplino 
sonca, ujeto v les.«

Ob uradnem odprtju prvega tovrstnega mu
zeja na svetu pa je bil na osrednjem prostoru 
med kozolci prvič izveden tudi vrhunski kon
cert Občinskega pihalnega orkestra sv. Ru
perta z dirigentom Boštjanom Dimnikom 
in sopranistko Jerico Steklasa. Več kot 350 
obiskovalcev je bilo navdušenih. Prireditev je 
z obilo igrivosti in popotovanjem med kozolci 
popeljala mag. Andreja Jernejčič Vizjak.

V nedeljo, 9. junija, je bil še dan odprtih vrat 
Dežele kozolcev, kjer so zaživele dejavnosti 
na kozolcu, ljudje pa so se lahko ob glasbi, 
vrhunskem koncertu in ponudbi sprehajali in 
zabavali.

Muzej Dežela kozolcev vključuje 19 sušilnih 
naprav, od tega 17 kozolcev, ki so jih prenesli 
na ta prostor in obnovili. Najstarejši med njimi 
je Lukatov toplar, krit s slamo, ki ima sedaj 
218 let. V zadnjih mesecih je Deželo kozolcev 
obiskalo že več kot 9.000 obiskovalcev.

Občina Šentrupert je sicer ena izmed najbolj 
inovativnih, okoljsko ozaveščenih in energet
sko učinkovitih občin v Sloveniji, kar potrjujejo 
tudi številna prejeta priznanja. Uvrščena je 
bila med najboljše slovenske prakse v projek
tu »Slovenija znižuje C02«, prejela je priznanje 
»Zlati kamen« za eno razvojno najbolj prodor
nih občin in priznanje za energetsko najbolj 
učinkovito občino v letu 2012 ter priznanje za 
najbolj inovativno občino v letu 2011. uiB)

Aktivnost se izvaja v okviru projekta »Dežela kozolcev«. Pro
jekt je del NIP LAS DBK za leto 2012-1. faza in je delno sofinan
ciran iz sredstev LEADER, 4. Osi Evropskega kmetijskega sklada 
za razvoj podeželja (EKSRP). Organ upravljanja za Program 
razvoja podeželja Republike Slovenije za obdobje 2007-2013 je 
Ministrstvo za kmetijstvo in okolje.
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TIMS Robert Lovše s.p., Šentrupert 69, ŠENTRUPERT 
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Prej ali slej spregledamo.

Brane Praznik
upokojeni častnik SV, pisatelj, slikar,...

»Nadrsamo« toliko 
kot smo neumni!

Ko pišem tole kolumno je v vseh medijih 
glavna tema sojenje tako ali drugače vple
tenih v nabavo finskih oklepnikov Patria za 
slovensko vojsko. Kot nekdanjega poklicnega 
vojaka me seveda ob vseh »sodnih« kolobo
cijah in podkupovanjih, ki prihajajo na dan, 
zadeva zanima tudi po tehnični plati, že za
radi izkušenj s podobnimi »igračami« v letu 
1991. Na Medvedjeku so namreč teritorialci 
osamosvojitvenega leta ujeli kolono 12. okle
pnih vozil - v tistem času kar sodobnih B0- 
Vov, ki bi jih lahko deloma primerjali z dana
šnjimi Patriami. Vozila so delali v Jugoslaviji, 
vendar so bila v tistem času (in razmerah) 
ravno tako neznansko draga kot so danes 
finske Patrie. Menda so - zlate?

Pa poglejmo to zgodbo še z druge plati, ki 
je na nek način prikrita javnosti: »Samo« 7 
Patrij, kup malo bolje obdelanega železa, v 
katerega se skrije največ 13 vojakov, je danes 
vrednih toliko kot celotni trebanjski občinski 
proračun! 14 milijonov evrov! Ali še drugač
na primerjava: en sodobno opremljeni vrtec 
je vreden tri Patrije.

Prvotni namen je bil, da Slovenska vojska 
nabavi celo 135 vozil za 278 milijonov evrov, 
kar bi pomenilo, da je vredno eno vozilo več 
kot dva milijona evrov. K temu dodamo še 
oborožitev, ki jo je treba nabaviti posebej, 
zveze in ostalo opremo... No, in ne smemo 
pozabiti še 20 milijonov evrov podkupnine, 
ki so jo širokogrudno delili Finci, zaračunali 
so jo pa itak Sloveniji. Še dobro, da proračun 
ni zmogel prve inačice!

Naj spomnim, kaj je bilo z oklepniki (BOVi) 
na Medvedjeku. Zaradi nevednosti o njihovi 
(ne)sposobnosti nas je bilo le-teh neizmer
no strah, vendar je bil ta kup železa (za pri
merjavo: teh 12 oklepnikov je bilo vrednih 
za štiri vrtce) nemočno ujet na medveškem 
klancu, na koncu pa je uničen končal v Kra
kovskem gozdu. En primerek vozila imamo 
kot spomin, predvsem pa kot opomin na člo
veško neumnost, na Medvedjeku.

Toda ta spomenik ni samo opomin na 
dogodke pred dvaindvajsetimi leti. Je tudi 
opomin našim politikom, da naj se nehajo 
norčevati iz nas - državljanov, in da naj se 
nehajo obnašati kot mogočneži v zgodnjem 
srednjem veku, ko so bili naši predniki abso
lutno brez vsakršnih pravic.

Zakaj ta trditev? Preprosto zato, ker so 
bile sprejete odločitve o nabavi Patrij brez 
pravega konsenza oziroma samo zaradi tega, 
ker so »pomembneži« že v naprej kalkulirali 
kako se bo dalo pri tako velikem poslu zaslu
žiti. In za to uporabili floskule kot na primer, 
da je oboroževanje zaradi varnosti domovine 
(patrie) nujno. Kdo pa upa nasprotovati, ko 
so taisti vpili, da gre za našo varnost, da za 
tem stoji NATO itd. Mi smo jim zaradi »do
movine« ploskali in niti v sanjah nismo po
mislili, da pravzaprav sploh nismo ogroženi, 
še manj pa, da bi lahko namesto tega naredili 
ali vsaj posodobili kup vrtcev, šol, zdravstve
nih domov, ali pa ... (nadaljevanje na strani 30)

Športni dan na dan mladosti
V soboto je mirnska Dana d.o.o. vse svoje 
nekdanje in sedanje delavce povabila na zdaj 
že tradicionalni, četrti pohod, ki sta ga vodila 
člana Društva tabornikov rod Mirne reke Mirna, 
Andrej Tratar in Damijan Kašič.

Zbrali smo se ob 7. uri na nogometnem igrišču na 
Mirni, od koder smo se podali na pot, ki nas je vodila 
preko naselja Roje na Trstenik in Straže do Vesele 
gore. Tu smo že imeli prvi krajši postanek. Pot smo 
nadaljevali na Ravnik preko Ravnic do Apnenika.

Od tu so se nekateri vrnili nazaj proti Mirni, osta
li pa smo pot nadaljevali na Okrog, kjer smo imeli v 
kmečkem turizmu »Pri Vidi« krajši postanek za ma
lico. Po okrepčilu smo odšli na Zaloko ter po gozdni 
poti do Gornjega Zabukovja, mimo kamnoloma 
Beli pesek v Srednjem Zabukovju do vodnega zaje
tja »Dana«. Od tu smo se ob potokih Cetiška in Sotla 
vrnili na izhodišče, na Mirno. Pohod je bil zahteven, 
vendar kljub (včasih številnim) deževnim kapljam 
zelo prijeten. Naužili smo se svežega zraka, kramlja
li z nekdanjimi sodelavci in občudovali lepote naše 
pokrajine. Najbolj vesel in srečen pa je bil Miro, saj 
je med potjo našel kar tri jurčke.

Na Mirni smo nadaljevali z druženjem na pikniku s 
šaljivo spretnimi igrami, ki sta jih pripravila Andrej 
in Damijan. Vsak udeleženec je prejel priložnostno 
darilo - kopalno brisačo.

Ob tej priliki se v imenu upokojencev zahvaljujem 
vodstvu podjetja Dana d.o.o. za izkazano pozornost z 
željo, da uspešno poslujejo naprej in da se prihodnje 
leto ponovno srečamo. (Tekstm fnt-n-Anira lanežm

Na obisku pri Vidmarjevih 
na Gombišču
V sredo, 5.6.2013, smo se otroci in 
strokovne delavke skupin Zajčki in Kužki 
iz vrtca Sončnica pri OS Veliki Gaber z 
avtobusom odpeljali do kmetije Vidmar, 
kjer je doma naša Zala.

Po prijazni dobrodošlici smo si ogledali 
kmetijo, ki se ukvarja predvsem z vzrejo konj, 
Zala pa nam je pokazala še male domače ži
vali - kokoške, majhne in velike zajčke, dva 
kužka in vietnamskega prašička.

Konje so kmalu vpregli in že so nas z vo
zom popeljali po vaških poteh. Otroci so bili 
tako navdušeni, da so hoteli še več... in z ve
seljem so jim ustregli, saj so otroci lahko tudi

jahali pod budnimi očmi naših gostiteljev. Za 
konec pa je Zala za nas pripravila čisto pravo 
malo »pikanogavičkasto« predstavo.

Člani družine Vidmar so z izjemnim tru
dom poskrbeli, da smo preživeli nepozabno 
dopoldne. Hvala vam!

(Strokovne.delavke skunin Zajfid in

lA.t A/L iv,ih. AvV.ivA lA/Liui A/L uh
Cajtng • ZvaAjolSlet .še veliko v,č novic (In arhivi najdete „a »ev.p.caltng.com!

/vV\/(/,Ax.V/l/ikV/lAiulil./aVjvA /iiW/.iv, /1



ribarnica, trgovina, predelava rib

armca
Tomaž Glivar s.p. 
Tržnica,
8210 Trebnje 
Gsm: 041 639 226 r 5 '

n \SL x Jk-

F času prireditve** 
Iz trebanjskega koša 

(14.-16. junij) 
vas še posebej vabimo 

na naše dobrote!
Popestrite svoj jedilnik z raznovrstnimi svežimi 

ali zamrznjenimi ribami, raki ali mehkužci!

KOVINARSTVP
PAVCj^^Č^
Po naročilu vam izdelamo:
- inox ograjo
- nadstrešek
- kovinske stopnice
- podest,...

Razrez in krivljenje pločevin | j 
ter varjenje vseh materialov

■l Kar Pave zavari,

— j i~n clirvi fINOX OGRAJA R—T----- -j-----^ V/U I L •

Robert Pave s.p., Prešernova ul. 16,8210 Trebnje 
07/30 44 887,041/577 451, e-pošta: pavc@siol.net, www.pavc.si

INTERLES Trgovina z lesnimi 
proizvodi in materiali

Janez Potokar s.p., Mirna, 041381003

PRODAJA in DOSTAVA vseh vrst LESNIH in ostalih MATERIALOV
MATERIALI: STORITVE:
- iverice vseh vrst - oblačenje kombOev in
- iverali raznobarvni prikolic z vezano ploščo
- lesoniti - izdelava pohištva po meri
- lesomali - selitve
- vezane plošče - prevozi
-furnir - izdelava drobnih
- robni trakovi pohištvenih elementov
-LSB plošče (podni, stene) -popravilo starega pohištva
- mediapani -razrez materialov
- laki - barve Renner - robljenje

- izdelava vseh vrst polic
- menjava pantov 
-menjava vrat pri kuhinjah
- menjava ročajev

KONSTRUKCIJSKA PLOŠČA 
LS8 - P5 CE

■ Dimenzije plošč: 2500 x 1250.2500 x 625mm 
- Debeline: 12,15.18,22mm

V0D00DP0RNE VEZANE PL0SCE M
■ Dimenzije plošč: 2500 x 1250, (3000 x 1500mm - po naročilu) 
■Debeline: 9.12,15.18,21.24,27.30,35mm

Možen razrez vezanih plošč po elementih!

Sr-.

CajtnglT/ • luni] 2013
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KAKOVOSTNE STORITVE. UGODNE CENE, BREZPLAČNA DOSTAVA
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Občinski uradnik pri 
svojih odločitvah 
politično nevtralen 
in nepristranski

V enem od prejšnjih številk glasila Cajtng 
sem pisal o moralni odgovornosti občin
skih politikov. Ne o tistem politiku, ki je že 
bil pravnomočno obsojen, temveč o tistih, ki 
tako ravnanje obsojenega politika odobrava
jo in držijo »štango«, da se anomalije in ne
pravilnosti počno še naprej.

Čeprav sem na nekatere s prstom poka
zal neposredno, na druge pa posredno (so 
se pa lahko prepoznali), ni bilo nikakršnega 
odziva. Resnici povedano, ga tudi nisem pri
čakoval. Eden od podžupanov se požvižga 
celo na sklepe vodstva svoje stranke. Verje
tno računajo, da bodo volivce občine Trebnje 
lahko pretentali z obljubami, hinavščino in
lezenjem v.....v predvolilni kampanji mesec
dni pred naslednjimi volitvami, jaz le priča
kujem, da trebanjski volivci niso tako naivni.

Politiki podajajo račune ob vsakokratnih 
volitvah.

To pa ne velja za občinske uradnike, je 
njihovo ravnanje in izvajanje nalog na Obči
ni Trebnje vedno v skladu z zakonodajo? Se 
držijo načel zakona o javnih uslužbencih o 
zakonitosti, strokovnosti in načela častnega 
ravnanja ter politične nevtralnosti in nepri
stranskosti? Ali sledijo diktatu predstojnika?

Najbrž se občinski uslužbenec težko upre 
izvršitvi določenega ukaza župana, pa če rav
no meni in je prepričan, da je to početje ne
zakonito. Za take primere zakon v 94. členu 
predvideva zavarovanje uradnika, ko mora ta 
opravljati dela po navodilih in odredbah. So 
javni uslužbenci zaposleni v občinski upravi 
pod »vladanjem« trenutno aktualnega župa
na ta instrument kdaj uporabili?

Kaj če ne, kaj se jim lahko v bodoče pripe
ti?

V izjavah za javne medije se župan pri po
jasnjevanju svojih nečednih početij venomer 
izgovarja, da so mu tako svetovali njegovi 
uslužbenci. Tudi pri zagovorih na sodišču 
se rad izgovori na nasvete svojih pravnikov 
(pravnic). V zadnjem času sodišča v kazen
skih postopkih ne obravnavajo le županov, 
temveč so v postopkih tudi občinski uradni
ki. Res je, da do danes trebanjskega uradni
ka sodišča, razen kot priče, še niso vzela v 
»paco«. Kar pa ne pomeni, da se to ne more 
zgoditi.

Poleg te nevšečnosti se morajo uradniki 
zavedati tudi, da mandat aktualnega župa
na ne bo trajal do njihovih upokojitev. Kako 
bodo pojasnjevali svoje odločitve in ravnanja 
pred eventualno novo politično elito? Ta se 
bo Trebanjcem zgodila kaj kmalu.

Lahko uradniki mirno spite v bodoče? Jaz 
vam želim.

Krogle (metki) najdeni 
tudi v Trebnjem, natanč
neje v Studencu (toltontrnfflteen-gEgttiB^ ■

Dana
industrijska prodajalna 

Andrej Jamšek s.p. 
Glavna c. 37, Mirna

Pred cca tremi tedni smo na Cajtng. 
com objavili Odprto pismo predsednika 
KS Račje selo Darka Pekolja, le-to pa je 
bilo verjetno povod za še eno »pritož
bo«. Krogle oz. metke pred vrati očitno 
nimajo le na Račjem selu, temveč tudi v 
Studencu, streljaj od centra Trebnjega.

»Kot sem omenil že po telefonu, smo ta 
teden menjali na strehi snegobrane, ker jo 
je letošnjo zimo kar nekaj potrgalo dol. Ob 
obnovi smo opazili dve luknji, eno na žlebu 
ter drugo točno na prelomnici strehe pod 
spalnico. Seveda smo luknje tudi obenem po
pravili, a iz ene je padel ven metek! Po malo 
brskanja po internetu in pogovarjanja s kolegi 
smo ugotovili, da gre verjetno za kaliber 7.62 x 
39mm, izstreljen pa bi naj bil iz polavtomatske 
puške. Izstrelek bi naj bil izstreljen iz smeri Ra
čjega sela. Treba bi se bilo malo zamisliti, kajti 
prav lahko bi se zgodilo, da bi bil kdo poškodo-

Krogla, ki je 
padla iz ene 
od dveh lukenj 
ob popravilu 
snegobranov, po 
mnenju bralca 
pa je prišla iz 
smeri Račjega 
sela.

van«, je v mailu zapisal - kot se je predstavil - 
naš redni bralec.

Ob tej priložnosti zapišimo, da smo - tako, kot 
je to predlagal Pekolj - o dogajanju na Račjem 
selu pred tremi tedni obvestili Policijsko po
stajo (PP) Trebnje, Center za socialno delo 
(CSD) Trebnje in Občino Trebnje, natančneje 
direktorja Občinske uprave Janeza Pirca. Dan 
za tem se je javil komandir PP Trebnje Željko 
Hvalec, ki je zapisal, da nas bodo glede naših 
navedb pisno obvestili, s strani CSD in Občine 
Trebnje pa do dandanes svojega mnenja ali 
načina ukrepanja ni sporočil nihče.

Pred dnevi se je v KS Račje selo, kot smo ne
uradno izvedeli, spet streljalo. Bralec bi naj kar 
dvakrat klical Policijo, o ugotovitvah in morebi
tnih sankcijah oz. ukrepih zoper povzročitelje 
splošne nevarnosti pa nismo seznanjeni, test

Ribiški car ribnika Bla
to za leto 2013 je postal 
Mirnčan Bojan Arih
Na ribniku Blato je v soboto, 11. maja 
2013, potekalo tradicionalno tekmovanje 
za ribiškega carja, ki ga v sklopu svojih 
rednih letnih aktivnosti tradicionalno 
organizira pododbor Temenica, ki deluje 
v sklopu Ribiške družine Novo mesto.
Tudi letos je bila udeležba zelo dobra, če 
pa upoštevamo še slabe vremenske raz
mere in deževno vreme, pa lahko rečemo 
- odlična.

Ribiški car za leto 2013 je postal Bojan 
Arih, ki je od letos tudi novi predsednik Ri
biške družine (prej je bil Lado ŠpeličJ.Kot 
zapoveduje tradicija, se je za prestižni naslov 
ribiškega carja ribiško tekmovanje izvajalo 
za ulovljeno največjo ribo. Kljub temu, da se 
je lovilo tri ure, je odločitev padla - prijela, v 
zadnjih pol ure, ko je Bojanu Arihu uspelo na 
suho spraviti 49 cm dolgega krapa. Drugo 
mesto je zasedel Lojz Bobnar z ujetim 44 cm 
krapom, tretji pa je bil Igor Kovačič s plošči- 
čem 42 cm.

Sledite nam

Pri mladincih je bilo, kot ponavadi, bolj 
živahno, saj je imel dolgoletni gospodar po
dodbora in tudi dolgoletni sodnik in merilec 
rib na carju Tone Blatnik obilico meritev. Še 
posebej zato, ker so se pri mladincih srdito 
borili v kategoriji ujetja najmanjše ribe. V 
disciplini največje ujete ribe je zmagal Aljaž

Gerdin z 39cm dolgim krapom, drugi je bil 
Maks Tomažič s ploščičem 16,5 cm, tretja pa 
Kaja Tomažič s ploščičem 16cm. V že ome
njeni kategoriji, ki je popestrila dogajanje 
na carju - lov na najmanjšo ribo - je bilo do 
samega konca veliko menjav v vodstvu. Na 
koncu tekmovalnega časa pa sta imela dva 
ribiča enak rezultat, saj je obema uspelo ujeti 
rdečeočko, ki je merila le 6 cm. Zmagovalca 
je tako odločil žreb, kjer pa je bil srečnejši 
Rok Tomažič.

Sodnik med tekmo ni zaznal nobenih krši
tev pravilnika o sladkovodnem ribolovu. Vse 
ujete ribe so bile izmerjene in takoj po ujetju 
seveda vrnjene nazaj v ribnik. Po zaključku 
tekmovanja je sledilo še prijetno druženje ob 
kulinaričnih mojstrovinah Slavka Štrumblja. 
(CK)
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Kolumnist izraža svoje mnenje, ki ni nujno enako z mnenjem uredništva!



P0GREBREIR 
P0K0PmJŠKE 
STORITVE

OKLESER I
Rudimo vam vse storitve na enem mestu 

in se trudimo biti najboljši in neugodnejši.

OKlešen d.o.o.. K Roku 26. Rovo mesto; Tel.: 07/33 70 200 - non stop

Tel: 07/ 33 25 402 
Gsm: 041 669 768
Kettejev drevored 2, 
8000 Novo mesto

CATERING... zabavajte se, 
pogostitev pa prepustite nam

KRST | OBHAJILA | SV. BIRME | OSEBNI PRAZNIKI | OBLETNICE 

SREČANJA | PROSLAVE | OTVORITVE | POSLOVNA SREČANJA | SPREJEMI

Za pogostitve in druženja se lahko odločite v Klubu Marof 103, kjer nudimo prostor 
mF za 50 oseb ali na vašeni domu, prostorih vašega podjetja, šotorih, zidanicah.

S
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Česar nas niso 
naučili v šolah

Petra Škarja
pisateljica iz Mokronoga, avtorica ^ 

knjige Česar nas niso naučili v šolah

■s

L
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Šola: Odličnjake zagotovo čaka čudovita 
kariera, »cvekar« bo imel težave dobiti 
službo. Podjetništvo: Odličnjak in »cve
kar« imata enake možnosti.

Kako smo se motili. V sedmem oziroma 
osmem razredu osnovne šole mi je bilo prav 
super. Bila sem vedno odlična, profesorji so 
me imeli radi, nikoli nisem povzročala težav, 
vedno sem se držala pravil ... Sanjski otrok, 
kajne? In za vse to sem bila vedno pohva
ljena. Tudi če sem kdaj malo slabše naredi
la nalogo, referat ..., ni bilo hudega. Vseeno 
so me dobro ocenili, me razumeli, da vedno 
ne morem biti najboljša in se me zato ne bo 
kaznovalo, in bolj ko sem bila pridna, sledila 
navodilom, bolj sem bila pohvaljena. In kdo 
ne želi tega...

Vedela sem, da je pred mano čudovita pri
hodnost, saj sem imela najlepše ocene, zma
govala sem na tekmovanjih, vsi so me hvalili 
... In logično, da bom prišla na katero koli uni
verzo, da bom lahko izbrala najboljše službe 
in položaje, s super plačo, z dobrimi pogoji... 
Ubogi »cvekarji«, za nekatere si nisem mogla 
predstavljati, kaj bi sploh počeli...

Ja, pa kaj še! Življenje ni tako preprosto za 
odličnjake in ni tako kruto za »cvekarje«. Ko 
stopiš s šolskega hodnika na realna tla, smo 
vsi na isti točki.

In kakšen šok, ko stopim v podjetništvo! 
Kakšen šok ob prvi zavrnitvi! Da ne govorim, 
kakšen šok, ko sem bila v podjetju med naj
slabšimi! Na jok mi je šlo ob misli, kako nizko 
sem padla, na jok mi je šlo, kako zelo sem se 
lahko motila, in na jok mi je šlo ob misli, da 
sem pravzaprav na začetku!

In zakaj sem bila tako slaba? Preprosto se 
nisem naučila vsega tistega, česar mi šola ni 
nudila. Niti pomislila nisem na to. Ironično 
pa je to, da se je marsikateri najslabši učenec 
določenih potrebnih stvari naučil. Naučil se 
je razmišljati (kako se bo tokrat izgovoril, ker 
ga ni bilo v šolo, da bo učitelj verjel - našel 
je neverjetno veliko idej), naučil se je posta
viti zase (ko so ga ves čas kregali, grajali, se 
je utrdil in znal postaviti zase), naučil se je 
iskati še druge poti v življenju, ne zgolj for
malne izobrazbe (seveda je študiral, kaj naj 
v življenju počne, da mu ne bo treba hoditi v 
šolo), naučil se je iskati lažjo in hitrejšo pot (s 
»plonkci«, s podkupovanjem drugih, da mu 
naredijo domačo nalogo, s prepisovanjem od 
sošolcev...). No, saj ne rečem, da je vse to, kar 
je delal, prav (ali pač?), v vsakem primeru pa 
se je naučil določenih stvari, ki mu bodo zelo 
koristile v podjetništvu, če se poda tja.

Pa jaz? Nisem se znala postaviti zase, saj 
sem vedno le sledila navodilom in pravilom 
ter ubogala. Nisem znala razmišljati s svojo 
glavo, nisem imela idej, sploh nisem vedela, 
da jih lahko imam. Zakaj bi jih imela, če so mi 
v šoli natančno povedali, kaj naj naredim, kaj 
naj se naučim, jaz sem 100 % ubogala, dobila 
5 in bila za to pohvaljena. In kar je bilo najhu
je - nisem znala reči NE, nisem znala reči NE 
VEM. Tega preprosto ni bilo v mojem bese
dnjaku, je pa v podjetništvu nujno potrebno.

PRIHODNJIČ: Šola: Izobrazba = šola. Šola je 
najpomembnejša stvar v življenju. Podjetni
štvo: Izobrazba je pomembna. Sola ne.

Bojan Vidmar z absolutno 
zmago na teku v Brežicah 
do že četrte zmage letos
V soboto, 1. junija 2013, je v Brežicah 
potekala 8. prireditev letošnjih Tekov

Dolenjske, katere se je udeležilo blizu 200 
tekačev, tudi tekačev oz. rekreativcev iz 
naših krajev.

Tekači in tekačice so se pomerili na 9,3 oz. 
5,3km dolgi progi, razvrščeni pa so bili tudi po 
kategorijah. Tekmovalnega teka se je udeležilo 
185 tekačev, zmagovalec izmed vseh (torej ab
solutno) pa je postal naš tekač, član DTP Treb
nje, Bojan Vidmar (čas 32,29), ki je sicer tekel 
v kategoriji članov 45-49 let.

Od naših tekačev so kolajne prejeli še trije 
tekači. Za 1. mesto v svoji kategoriji sta zlato 
prejela še Vinko Štempihar (Rem Trebnje, 
člani 50-54 let, skupno 12. mesto) in Angelca 
Vidmar (DTP Trebnje, članice 35-44 let, sku
pno 83. mesto), medtem ko je šel bron v kate
goriji članice 45-54 let Smiljani Zajc (skupno 
120 mesto).

Bojan Vidmar, o katerem smo na Cajtng.com 
že pisali, je letos zmagal že na štirih tekih. Ob 
tokratnem brežiškem je slavil tudi v Gabrovki, 
Metliki in tudi v Straži pri Novem mestu.

(Tekst: GS. Vse foto: FB)

Trebanjski karateisti na državnem prvenstvu z vsemi 
štirimi selekcijami do medalj
V nedeljo, 2.6.2013, je v 
Polzeli potekalo ekipno dr
žavno prvenstvo karateja v 
katah in borbah. Sodelovalo 
je 30 slovenskih klubov.

Iz KK Trebnje so se tekmo
vanja udeležile štiri ekipe v 
katah in sicer Dečki 8-10 let, 
za katere so tekmovali Gašper 
Gole, Domen Stražišar in Maj 
Trinko, Starejše deklice 12- 
13 let, čigar barve so branile 
Julija Košak, Lara Florjančič 
in Mia Jarc, nato Kadeti 14-16 
let, kjer so nastopali Rok Bre
znikar, Tarik Osmanbašič in 
Urh Lužar ter Članice + 16 let, 
kjer so se borile Valentina Po
tokar, Dimitra Škrekovski in 
Iza Gračan.
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Naši karateisti so domov prinesli medalje za eno drugo in tri tretja mesta.

Karateisti KK Trebnje so dosegli odličen uspeh, saj so kadeti osvojili 2. mesto, ostale tri

Mirnski badmintonisti zno
va državni prvaki

ske lige. Med štiri najbojše ekipe v Sloveniji 
sta se uvrstili kar dve mirnski - najboljša je 
bila prva ekipa TEM Mirna.

V nedeljo, 26. maja 2013, je v ljubljanskem 
Konex centru potekalo finale badminton-

Prva ekipa TEM Mirna je v polfinalnem dvo
boju prepričljivo premagala ekipo Bita z rezul

tatom 3:0, Mirna Mladi pa so mo
rali priznati premoč lanskoletnim 
zmagovalcem, ekipi Medvod. V fina
lu sta se nato srečali ekipi Tem Mir
na in Medvode. Mirnčani so zaigrali 
v najmočnejši postavi in prepričlji
vo, kar s 3:0 premagali Medvode ter 
tako vrnili naslov najboljše ekipe na 
Mirno. Mirna mladi so zasedli konč
no 4. mesto.

Za Tem Mirna so igrali Mitja 
Šemrov, Matevž Bajuk, Tadej Je
zernik, Jerca Bajuk, Ema Cizelj 
ter Nika Arih, za Mirna mladi pa so 
zaigrali Žan Laznik, Sebastijan Mi
klič, Urban Herman, Dušan Sker
biš, Nastja Stovanje, Maja Brzin, 
Zala Šturm, Julija Umek in Taja 
BorŠtnar. (Povzeto pn: Mirna si)

... Cajtng • Z vankže 15 let » Še veliko več novic (In arhiv) najdete na www.cajtng.com!
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10 let Špolarjeve grajske kleti
14. maja 2003 so pri Špolarju na Ravniku 

prvič zahrumeli stroji in naznanili uresni
čevanje Francevih sanj, ki jih je poimenoval 
Grajska klet. Mnogi takrat niso verjeli, da 
bo nastalo to, kar lahko danes po 10-tih 
letih občudujemo.

V torek, 14. maja 2013, smo se odzvali prija
znemu vabilu, da skupaj potrdimo 10. obletnico 
njenega obstoja. Franc Spolar, idejni vodja in 
lastnik tega gostoljubnega »stvorenja« je upo
rabil vso svojo trmo, doslednost in močno vo
ljo, da so njegove sanje postale resničnost.

Vinska oz. Grajska klet Franca Špolarja, kjer kralju
jejo 2.500-litrski sodi, izdelani pa so po naročilu.

Velikega dogodka se je udeležil tudi šentrupertski 
župan Rupert Gole, katerega Špolar izredno ceni.

S5

Skupina prijateljev je Francu Špolarju (levo) ob tej j 
priložnosti podarila doprsni kip Josipa Broza Tita. V

—#i v * n

OPTIKA

Zaveda se, da pa ni imel ob sebi samo tistih, 
ki mu niso verjeli, temveč veliko drugih, ki so 
mislili nasprotno in mu to znova in znova 
dokazovali na takšen ali drugačen način. Prav 
njim se želi Franc ob tej priložnosti tudi iskreno 
zahvaliti.

Grajska klet, ki si vsekakor zasluži to ime, 
odpira vrata slehernemu mimoidočemu, ki 
si želi »srečanja z njo«. Nikogar do sedaj še 
ni razočarala, in obljublja, da bo tako tudi v 
bodoče.

Izvrstna vinska kapljica, okusni 
prigrizki in njen čarobni ambient 
nadgradi še nadvse topel in domač 
sprejem Franca in njegove žene 
Nade.

Nič drugače, še mogočneje je 
bilo ob 10. obletnici, ko je France 
svoje goste razvajal z izvrstno ku
linariko, izbrano vinsko kapljico 
in pestrim programom. Vsak od go
stov se je lahko počutil »grajsko«.

Hvala, Franc! Še bomo prišli in s 
tabo delili navdušenje nad uresni
čevanjem tvojih sanj, saj vemo, da ti 
jih še ne bo zmanjkalo, manira sila)

Optika Glasmaher Optika Glasmaher
PE Novo mesto PE Brežice

Kettejev drevored 32 Pleteršnikova 1
8000 Novo mesto 8250 Brežice

pon-pet 9-19 pon-pet 9-19
sob 9-13 sob 9-13

Novo mesto 070 660 650 
^ Brežice 070 660 660
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Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s.p.. Pleteršnikova 1. 8250 Brežice
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Danijel Ocepek
Trebanjec, podjetnik

Meglice in 300 na uro

Še pred koncem prvenstva 
ubranili naslov!
V16. krogu lige MNZ Ljubljana, v kateri 
tekmuje tudi selekcija NK Dana Mirna U12, 
so se naši nogometaši srečali s trenutno 
drugimi na lestvici MNZ lige Ljubljana, NK 
Ilirijo 1911B, ki je za našimi asi zaostajala 
že za velikih in neulovljivih 22 točk.

smo s fanti v garderobi prek telefona preverili 
lestvico in presenečeni ugotovili, da imamo pred 
"zasledovalci" že 28 točk prednosti, do konca 
prvenstva pa je možno osvojiti še 24 točk, in se 
že veselili ubranitve naslova prvakov. Generacija 
fantov rojenih v letih 2000 in 2001 vedno znova 
izpolnjuje in presega naša pričakovanja. Vesel 
sem, da so fantje postali taki prijatelji, predvsem 
pa me veseli, da se držijo načel fairplaya. Ob tej 
priložnosti bi se zahvalil staršem, ki svoje otroke

Ko smo vedno bolj obremenjeni z delom, 
ko marsikdo ne ve, ali bo jutri še imel delov
no mesto, smo postali otopeli, nezainteresi
rani, pa preveč utrujeni za spremljanje aktu
alnega družbeno-političnega stanja. Seveda, 
razumljivo - čas, ko ga imamo, raje preživimo 
z družino in prijatelji, da se sprostimo, odpo
čijemo in poveselimo.

V času neprijetnih novic za državljane se 
dogodijo odmevne medijske zgodbe z bolj ali 
manj srečnim koncem in razlogom za veselje 
državljanov. Kar nas bolj ali manj uspešno 
odvrne od spremljanja dogodkov in odloči
tev politikov, kar bo na naše življenje vplivalo 
čez nekaj mesecev ali let. Kdo bi temu rekel 
naključja, jaz temu rečem interesi. Ko so inte
resi neprijetni za pojasnjevanje, le-ti posta
nejo naključja in/ali teorije zarote. Posledič
no ob doslednem ponavljanju te »mantre« 
pridemo do medijsko vodljive družbe z zelo 
kratkim spominom, ko pride do političnega 
dogajanja in volitev.

Ne verjamem, da je tako močna ideološka 
razdeljenost naroda na takšnih temah v na
šem skupnem interesu. Razdeljenost naroda 
ni še nikoli v zgodovini bila dobra za narod 
ali državo, ustrezala pa je zgolj tistemu, ki je 
to razdeljenost ustvarjal.

Tako nekako, v zadnjem času še prav aktiv
no, izvaja manevre politična kasta - z razde
ljenostjo do, kot kaže, načrtnega uničevanje 
demokracije in gospodarstva v Sloveniji. Do
stikrat se vprašam, koliko časa še, kako daleč 
je še trenutek, ko bo zmanjkalo poti?

Politiko države trenutno vodijo politiki, 
katerim je pomembnejše, kolikokrat se bodo 
pokazali pred kamerami, kot najstniške 
zvezdnice, kot pa dejansko reševanje trenu
tne situacije, v kateri je Slovenija, z malo več

Ko so interesi neprijetni za pojasnje
vanje, le-ti postanejo naključja in/ali 
teorije zarote.

Nogometaši NK Dana Mirna so tekmo 
vzeli brez podcenjevanja nasprotni
ka in takoj začeli s hitro in zelo napa
dalno igro, ki je kmalu obrodila rezul
tate. Na obeh tekmah so popolnoma 
dominirale "mirnske modre puščice", 
ki so povsem nadigrale svoje vrstnike 
iz Ljubljane. Prvo tekmo so dobili s 4:0, 
drugo pa s kar 7:0.

Tudi tokrat so prikazali značilno hi
tro igro z veliko podajami in atraktiv
nimi goli. S tema zmagama pa so si že 
kar štiri kroge pred koncem zagotovili 
naslov prvaka lige, v kateri tekmujejo. 
Bravo, fantje!

Nogometaši NK Dana Mirna U12 v le
tošnji ligi MNZ Ljubljana še ne pozna
jo poraza. Na 30 tekmah so dosegli 29 
zmag in en remi.

Stojijo: trener Matjaž Ožek, Marko Udovč, Timotej Majzelj, Peter 
Jaklič, Pavel Jaklič, Matija Žgajnar, Jošt Nagode, čepijo: Redon 
Matoshi, Kristjan Urana, Sebastjan Urana, Miha Krištof in Matej 
Strajnar.

Da fantje tako dobro napredujejo in razvijajo spodbujajo k treniranju in ekipo podpirajo na 
svoje nogometno znanje, je zaslužen tudi tre- tekmah. Iskrena hvala pa tudi fantom za nepre-
ner Matjaž Ožek, ki je po tekmi povedal: »Ka- "n///ve trenutke, kijih preživimo skupaj. Bravo,
kšna sezona! V nedeljo, po zmagah proti Iliriji, fantje!« (Mitja Majzelj)

razmisleka, drznosti, poguma in inovativno
stjo, ne zgolj s hlapčevskim sledenjem navo
dil iz EU in kljukanjem le-teh, ki so za državo 
in demokracijo uničujoči. Mimogrede, da so 
uničujoči in napačni, je v tem tednu priznal 
tudi Mednarodni denarni sklad (IMF), eden 
izmed članov ti. trojke.

Ni ga politika, ki bi bil nenadomestljiv in 
brez katerega država ne bi mogla delovati 
in preživeti! Prepričan sem bil, da je takšen 
sistem za nas preživet, žal, kot kaže, sem se 
motil. Povzdigovanje in oklicevanje politikov 
v odrešitelje naroda, svetnike in malodane 
bogove, je po mojem skromnem prepričanju 
najmanj pomilovanja vredno, po Svetem pi
smu bogokletno in primerno za napotnico v 
Lj-Polje.

Uničevanja gospodarstva: Pred časom 
je bila predlagana novela zakona, ki bi pre
povedovala ustanavljanje novega podjetja 
tistim ljudem, ki bi bili v vodstvu ali nadzor-
nem organu ... (nadaljevanje na strani 30)

Generalka uspela
Sredi maja se je na Mirni zbralo 15 tečajni
kov za bodoče sodnike taborniških mnogo
bojev, ki se je nato še seznanilo s panogami 
in načinom ocenjevanja na mnogoboju.

Najprej so tečajniki spoznali splošna pravila 
ter priprave in potek organizacije taborni
ških mnogobojev, s soboto dopoldne pa so 
spoznavali panoge in način ocenjevanja panog, 
ki potekajo na mnogobojih.

Ob dvanajstih so novopečeni sodniki ocenili

pripravljenost ekip na področnem taborni
škem mnogoboju. Ob otvoritvi mnogoboja nas 
je pozdravil in nam zaželel dobrih rezulta
tov in uspešno tekmovanje tudi župan Dušan 
Skerbiš.

Mnogoboja so se poleg štirih domačih ekip 
udeležili novomeški taborniki in taborniki 
iz Zreč - skupaj 12 ekip, ki so vse dosegle zelo 
uspešen rezultat in s tem tudi vstopnico za dr
žavni mnogoboj, ki bo ravno na Mirni od 14. 
do 16. junija.

Na dan mladosti smo mirnski taborniki po
magali Športnemu društvu Dana pri organiza
ciji družabnega srečanja zaposlenih in upo
kojencev podjetja Dana, prvo junijsko soboto 
pa smo se udeležili - z eno ekipo v članski kate
goriji in petimi v mladinski kategoriji - orien
tacijskega pohoda za pokal Gubčeve brigade 
v Mokronogu. Tega tekmovanja sta se udeležili 
v članski kategoriji tudi dve ekipi mirnskih bor
cev. Na Mirno smo vsi skupaj prinesli kar štiri 
pokale.

Z naravo k boljšemu Človeku! fAndrej Tratarl
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restavracija^bowling*kavarna-«-slaščičarna-«-hotel
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Pomladno poletna al
1 ura bovvlinga + pizza = l$<
2 uri bovvlinga + pizza = 20€

* rojstnodncvna 
zabavo za 
otroke (paket)

-1/
-1,5 ure bovvlinga
- pizze ali ribje palihe $ pomfrijem
- torta za slavljen«, ki se postreže 

po končanem bovvlingu
- pijača (juite. jabolčni sok in tola) 

v času zabave v neomejeni količini
- trajanje zabave: 2 uri

■ V ,x

X : ^
([NA PAKtTA: 120€

UMi do 1009.1081
(ena velja za skupino do 10 otrok.
Za vsakega nadaljnjega je doplačilo IZ(.

Delovni čas bowlinga: pon - čet: od ISh do Z4h. pet in sob: od ISh do 0)h. ned: od Uh do Z4h

Pripravljamo pogostitve
za poroke, maturantske plese, 
rojstnodnevne zabave, 
družabne dogodke, obhajila, 
birme, krst, poslovne dogodke,..

*

.
-
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..........
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* torte...
- izdelujemo torte po naročilu 

za različne priložnosti...

-■ -*vt

mm
sveto UriJ '1

* hrana
- molite
- nedeljska kosila (več vrst kosil)
- jedi po naročilu

* slaščice
- tortice različnih okusov in
- pravi kremni sladoledi različnih 

okusov (dobrote iz domače slaščičarne)

* prenočišča
- 28 večposteljnih sob

'V



Iz dnevnika 
popotnika ...

Tomaž Goreč
Podjetnik iz Šentlovrenca

Izlet v Bosno
Prijazni ljudje, čudovita narava, dobra hra

na in žalostna zgodovina so štirje pojmi, ki 
takole na hitro opisujejo Bosno in Hercego
vino.

Potovanja so moj najljubši hobi. Prepoto
val sem že velik del sveta. Povsod je bilo za
nimivo in lepo. Moja najljubša destinacija pa 
še vedno ostaja Bosna.

Včasih me kdo vpraša: »Pa kaj ti vidiš v 
tisti Bosni?« To ponavadi vprašajo taki, ki v 
Bosni še niso bili.

Ker se vedno rad vračam v to prelepo de
želo, včasih zraven povabim še kakšne pri
jatelje. Brez pretiravanja lahko rečem, da so 
do sedaj bili vsi izredno navdušeni. Par izjav 
mojih sopotnikov si lahko prebereš na www. 
tomazgorec.si/turisticni-vodic.

Za izlet v Bosno potrebujete najmanj tri 
dni (dve nočitve). Tri dni ni ravno veliko časa, 
vendar se da nekaj videti in doživeti.

Moj predlog za tri dnevni izlet je sledeči. 
Preko Vinice po hrvaški avtocesti greste do 
Bihača, kjer si že privoščite pravo bosansko 
kavico. Iz Bihača nadaljujete pot proti Drvar
ju. V Drvarju je zanimiv muzej o Drvarju in o 
desantu na Drvar, ki so ga leta 1944 izvedli 
Nemci. Naslednji cilj je mesto Jajce. V Jajcu si 
je zanimivo ogledati stavbo, kjer je bilo 2. za
sedanje AVNOJ-a in slap, kjer se reka Pliva iz
liva v reko Vrbas. Zelo zanimivo pa se je spre
hoditi do trdnjave, kjer je čudovit razgled na 
Jajce in okolico. Iz Jajca boste pot nadaljevali 
do Sarajeva. Na poti je še kar nekaj znameni
tosti, vendar ponavadi ni časa za njih.

Sarajevo je sicer zelo lepo mesto, vendar 
predlagam, da prenočišče najdete na Palah, 
kjer boste brez težav varno parkirali, za hotel 
pa plačali pol manj kot v Sarajevu. Nočitev z 
zajtrkom v zelo dobrem hotelu na Palah sta
ne denimo le 18 €.

Če le ne boste zvečer preveč zažurali v 
številnih lokalih na Palah, vam svetujem, da 
zgodaj zjutraj vstanete in se odpravite na Ja- 
horino. Če vam ni škoda avtomobila, se lahko 
pripeljete čisto na vrh Jahorine (1.916 m), od 
koder je v lepem vremenu čudovit razgled. 
Na vrhu Jahorine je včasih imela vojska radar, 
ki pa so ga je leta 1995 bombandirala letala 
zveze NATO. Še sedaj se lahko sprehodite po 
podzemnih rovih.

Iz Jahorine se preko Trebeviča odpravite 
proti Sarajevu. Vmes se ustavite na bob stezi, 
kjer je super razgled na celo Sarajevo. V Sa
rajevu si je vredno ogledati Baščaršijo (stari 
turški del mesta), kjer najdete odlične čevap
čiče in burek, Begovo džamijo, pivnico, izvir 
reke Bosne in Tunel.

Naslednje jutro je »spet« potrebno zgodaj 
vstati, saj vas čaka dolga, a spet zelo zanimi
va pot. Iz Sarajeva se odpravite proti Mostar
ju. Peljete se čez hribe in doline, mimo Ja- 
blaničkega jezera. Prvi postanek se naredi v 
Jablanici, kjer se ogleda zrušen most iz Bitke 
ne Neretvi in obišče muzej. Iz Jablanice na
daljujete pot proti Mostarju. Pred Mostarjem 
lahko poceni kupite neretvanske mandarine.

(nadaljevanje na strani 30)

V Šentrupertu že petič 
podelili občinska 
priznanja, častnega 
občana letos niso našli
ŠENTRUPERT, 4. junij 2013 - Na slovesni 

rireditvi ob občinskem prazniku Občine 
entrupert so že petič podelili tudi občin

ska priznanja: listino so prejele Šentru- 
pertske šmarnice, priznanja pa Jože Brcar, 
Peter Alojzij Kurent in podjetje Plasta ozi
roma v njegovem imenu lastnik in direktor 
Franc Frelih.

»Dva sta prejela ti priznanji za svoje delo za 
praktično več desetletij, to sta Jože Brcar in 
Peter Kurent Drugi del prejemnikov pa lahko 
omenim kot tiste, ki so še zelo, zelo aktivni - to je 
Društvo podeželskih žena in deklet Šentru- 
pertske šmarnice; drugi prejemnik pa je pod
jetje Plasta, saj zaposluje veliko ljudi iz našega 
okolja in njen ustanovitelj in direktor Franc Fre
lih je človek širokega pogleda in dobrega srca, 
ko je treba podpreti humanitarne aktivnosti,« 
o prejemnikih pravi župan Občine Šentrupert

Prejemniki letošnjih priznanj, z leve jože Brcar, Leopol- 
dina Starič, Peter Kurent in Franc Frelih.

Rupert Gole.

Na prireditvi so nastopili saksofonisti Glas
bene šole Trebnje, ki [ih je na nastop pripravil 
David Kocijan, Občini Šentrupert so ob prazni
ku čestitali župani Dušan Skerbiš, Anton Ma
ver in Andrej Kastelic ter sevniški podžupan 
Janez Kukec. Prireditev je povezovala Petra 
Krnc.

Izjave prejemnikov nagrad najdete na spletni 
strani www.cajtng.com. Iskrene čestitke vsem 
prejemnikom priznanj! fGSj

Za Vasje dobro l
Za vas organiziramo: 
piknike, veselice, 
jantovščine, dekliščine, 
poroke, obletnice, 
poslovne pogostitve, 
zabave za zaključene družbe*.

Jure Pekolj s.p., Trebnji,_

Veterani so se pomerili v 
streljanju, Trebanjci naj
boljši med posamezniki in 
tudi ekipno
Območno združenje veteranov vojne za 
Slovenijo (OZVVS) Trebnje je v soboto, 8. 
junija 2013, na mestnem strelišču Strelske
ga društva Trebnje v Prapročah organizi
ralo tekmovanje veteranskih organizacij 
Dolenjske in Bele krajine v streljanju z ma
lokalibrsko puško za pokal OZVVS Trebnje.

Odlično pripravljeno, tekoče in dobro orga
nizirano tekmovanje je trebanjsko veteransko 
vodstvo pripravilo v sodelovanju s Strelskim 
društvom Trebnje.

Tekmovanje je bilo po pravilih Strelske zve
ze Slovenije organizirano za člane območnih 
združenj in njihovih vodstev ter za ekipe iz ve
teranskih organizacij Veteranov vojne za Slove
nijo Trebnje, Bela krajina, Dolenjske in Policij
skega veteranskega društva »Sever« Dolenjske 
ter Bele krajine. Vsaka organizacija je imela 
tako po dve ekipi (člani ter posebej člani pred
sedstev in odborov), seštevek rezultatov obeh 
ekip pa je dal tudi skupno ekipno uvrstitev.

Druženje in razglasitev rezultatov ter pode
litev priznanj je ob koncu potekalo v Galaksiji 
v Trebnjem, kjer je trebanjski predsednik Miro

Resnik izrazil občutenja vseh udeležencev, da 
ni najpomembneje zmagati, ampak, da je po
membno druženje veteranov.

Rezultati - člani veteranskih organizacije: 
1. Janez ŽURGA, Trebnje, 87 krogov, 2. Franc 
Progar, Trebnje, 82 krogov, 3. Hanzi Mohorič 
Dolenjska, 76 krogov;

Rezultati - člani predsedstev in UO: 1. Al
bin Balkovec, Bela krajina, 68 krogov, 2. Jože 
Ribič, Dolenjska, 62 krogov, 3. Janez Rupar, 
Trebnje, 61 krogov;

Rezultati ekipno: 1. OZ VVS Trebnje, 420
krogov, 2. OZ WS Dolenjska, 342 krogov, 3.
OZ VVS Bela krajina, 270 krogov, 4. PVD Sever 
DBK, 291 krogov; IBrane Pmznikl
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Občinska uslužbenka ugotavlja, 
da je parcela v Prapročah primerna 
za igrišče, podžupan Prpar pa, da ni!
Že v letu 2011 je NK Trebnje na Občino 
Trebnje naslovil vlogo za najem zemljišča 
v Prapročah, s katerim bi začasno rešili 
problem nogometnega igrišča v Trebnjem. 
Občinska parcela, kjer je bilo včasih stre
lišče, bi bila več kot primerna za igranje 
nogometa, saj strelci streljajo le še v 
zaprtih prostorih društva, parcela pa se po

prostorskem planu tudi nahaja znotraj ob
močja, ki je namenjeno rekreativnim dejav
nostim, kar je eden od pogojev za izgradnjo 
nogometnega igrišča. Težav torej načeloma 
ne bi smelo biti. Razen v Trebnjem...

Glede na lokacijsko informacijo, ki so si jo 
pridobili v NK Trebnje, ni nikakršnih ovir, da 
se izgradnja igrišča ne bi pričela že zdavnaj. 
Očitno pa iz tega ne bo nič, zato bo cela gene
racija fantov, dandanes starih 12 let, morala 
prenehati igrati nogomet v Trebnjem, ali pa 
jih bodo morali starši voziti v Ivančno Gorico, 
na Mirno ali v Novo mesto, saj NK Trebnje tako 
nima pogojev za igranje selekcije U14.

Občina Trebnje je namreč sporočila NK 
Trebnje, da se je odločila, da zemljišče v Pra
pročah, ki je del rekreacijske cone in je name
njeno športnim dejavnostim, odda v najem za 
kmetovanje. Kot je zapisal podžupan Silvester 
Prpar (SLS) - zato, ker da mora Občina v skla
du z zakonodajo zagotavljati gospodarno rabo 
zemljišča.

Nič narobe, toda poraja se nam vprašanje - 
zakaj se ni gospodarno obnašala v minulih 
letih in zemljišče oddala v najem že prej?
Ne nazadnje pa je tudi vprašanje, če za novo
nastalo »kmetijsko zemljišče« dobijo več, kot bi 
lahko ponudil NK Trebnje. Iz naših informacij

je NK Trebnje ponudil najvišjo najemnino
za najem tega zemljišča, zato lahko z gotovostjo 
zapišemo, da Občina Trebnje (poleg tega, da ji 
je očitno malo mar za razvoj nogometa in špor
tni razvoj naših otrok) ravna negospodarno 
in ne - gospodarno, kot je zapisal podžupan 
Prpar.

Občina Trebnje tudi navaja, da se je na več 
sestankih v preteklosti ugotovilo, da prostor v 
Prapročah ni primeren za nogometno igrišče. 
Sprašujemo se, kdo pa je pristojen, da ugotavlja 
- ali je prostor primeren ali ne? Občina Treb
nje je nogometnemu klubu izdala lokacijsko 
informacijo, ki sta jo podpisala referentka na 
oddelku za prostor Meta Gaj in direktor Obči
ne Janez Pirc, kjer jasno piše, da je izgradnja 
nogometnega igrišča (izgradnja športnih 
in rekreacijskih objektov) v Prapročah, na 
tej parceli, možna, sedaj pa podžupan te iste 
Občine Trebnje - Silvester Prpar ugotavlja, da 
prostor ni primeren za nogometno igrišče.

Torej, gospod Prpar, kdo je ugotovil, da je 
lokacija v Prapročah neprimerna za izgradnjo 
nogometnega igrišča, če je zakonodaja jasna? 
A gre tu za primer, kjer imajo zasebni intere
si prednost pred javnim interesom? Morda

Pred časom je nekaj prebivalcev Praproč 
(prvopodpisani je, tako kot Prpar, član 
SLS), podpisalo peticijo zoper izgradnjo 
nogometnega igrišča v Prapročah. Naši 
viri iz tega zaselka namigujejo, da preve
rimo, kdo bo novi najemnik** te parcele 
in naj ne bomo začudeni, če bo to ravno 
nekdo izmed podpisnikov peticije proti 
izgradnji igrišča. A gre tudi tu morda za 
zasebni interes pred javnim?

JE PETICIJA SPLOH RELEVANTNA?

Pravna svetovalka je, glede na peticijo 
vaščanov, ki je več kot očitno ustavila izgra
dnjo igrišča, zapisala: »Za izgradnjo nogo
metnega igrišča v Prapročah je pomembna 
namembnost zemljišča po PUP. Krajani so 
svojo možnost vplivanja na to, kaj bo v Pra
pročah na območju parcel 978/1 in 978/2 
k.o. Medvedje selo, zamudili. Navedbe kraja
nov o (ne)primernosti lokacije za dejavnost 
igrišča/športa so lahko le subjektivna zazna
vanja in kot take nerelevantne. Dejstvo je, da 
je prostorski plan občine (PUP) to območje 
opredelil kot območje za rekreacijo in s tem 
se je lokalna skupnost že opredelila za pri
mernost namembnosti območja za rekreaci
jo. Če se navedeni krajani s tako namembno
stjo ne strinjajo, bi morali to podati takrat ko 
je za to bil čas, torej v času javne razgrnitve 
plana, ali potem kot pobudo za spremembo 
namembnosti zemljišča v postopku spreje
manja novih prostorskih planov...«

gre tudi za korupcijo, saj se zemljišče daje v 
najem tistemu, ki je manj ponudil? Zopet bodo 
pristojne ustanove naše države očitno imele 
veliko dela s Trebnjem... tcs}

** Že konec maja smo direktorju Občinske upra
ve Janezu Pircu zastavili vprašanje - komu je 
Občina Trebnje oddala v najem parcelo 978/1, 
k.o. Medvedje selo in koliko znaša mesečna na
jemnina, odgovora pa žal nismo dobili!

Na 20. redni seji Občinskega sveta, ki je po
tekala 5.6.2013, je bilo Prparju zastavljeno 
tudi vprašanje - kdo je ugotovil, da je lokacija 
v Prapročah neprimerna za izgradnjo nogo
metnega igrišča, le-ta pa je svetnici nonša- 
lantno odgovoril, da bo odgovor izvedela 
preko Cajtnga. Od objave naše zgodbe do 
zaključka redakcije je minilo 14 dni, Prpar- 
jeve obrazložitve pa nismo prejeli. (GS)

GL-/XSIV/XH<=F*.C:C>IV«
Ljudska Optika Glasmaher, Stušek Dejan s p., Pleteršnikova 1, 8250 Brežice
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Kaj pa vam 
pravijo številke?

LiLiSoRuM
Priznana slovenska numerologinja 

lili.sorum@gmail.com • 070 822 084

Z nami je priznana slovenska numerolo
ginja LiLi SoRuM. Numerologija je veda 
o številkah. Datum je pravzaprav zapis 
številk in (podobno kot lega planetov) 
nudi razlago za določeno obdobje. Ne 
napoveduje dogodkov, ampak razlaga po
men dogajanja. Numerologija temelji na 
izračunih in ponuja kvaliteten vpogled 
vase, zato smo se odločili naše zveste 
bralce razvajati. Za vsako številko bomo 
izbrali enega srečneža, kateremu bo LiLi 
SoRuM pripravila krajšo osebno numero- 
loško analizo.

Junij je 6. mesec, zato so vplivi števila 6 se
veda bolj intenzivni - leto 2013 je namreč leto 
6 (2 + 0 + 1+ 3 = 61 junij nas bo nekoliko spo
minjal na marec. Čutili bomo potrebo izraziti 
čustva, jih podariti. Osmisliti.

Celotno leto 2013 je prečudovita priložnost, 
da svojemu srčku dovolite, da pride do izraza 
in predvsem do vpliva na vaše življenje. Pre
malo je, da mu prisluhnete. Pomembno je, da 
ima dejansko vpliv na vaša dejanja. Nič hude
ga, če tega niste vešči. Ks/ smo tu, da se učimo. 
Na voljo je ogromno načinov, da bi lažje odprli 
srce in začutili sebe, pomagate si lahko s kako 
dobro knjigo, delavnico, obiskom terapevta 
ali podobno. Saj boste kmalu našli način, ki 
vam najbolj ustreza. Obupati? Ne, to pa ni 
možnost.

NAŠ PRVI SREČNEŽ JE... šifra: RIBIČ

Po naravi ste nagnjeni k perfekcinonizmu 
in pa radovednosti. Zelo radi analizirate, raz
iskujete in spoznavate zanimivosti. Pridoblje
no znanje najraje uporabite tako, da svetujete 
osebam, ki so vam ljube. Tu bi vas opozorila, 
da ne posplošujte. Namreč, Število duše 9 opi
suje vašo človekoljubno naravo, ki pa gleda na 
svet in življenje zelo široko. Te oseba, ki vidi 
gozd, razume celoto, spregleda pa posamezno 
drevo, vejo, listič. V odnosih je to lahko zelo 
naporno za osebo, ki je v odnosu z vami.

Z veseljem vam povem, da v petih osebnih 
številih, ki vas opisujejo, nimate karmičnega 
dolga, torej niste prinesli negativne energi
je iz nedokončanih situacij preteklih življenj 
(duhovna numerologija namreč preučuje tudi 
Karmo). Okolica vas dojema kot prijaznega, 
dobrega sogovornika, nevsiljivo družbo. Radi 
priskočite na pomoč in se ne hvalisate s tem.

Letos se nahajate v osebnem letu pod vpli
vom števila 3, ki vam nosi veliko srečnih na
ključij. Sedaj je pravi čas za nepričakovano 
srečo kot radi rečemo. Obenem je to obdobje 
notranjega otroka, zato si dovolite več nor
čavosti. Čustveno ste bolj senzibilni kot sicer,

Želite krajšo numerološko analizo tudi vi? Pošljite svoje podatke v 
naše uredništvo ali na mali lnfo@cajtng.com. Potrebujemo vaše ime 
in priimek (kot je navedeno na rojstnem listu, gospe torej sporočite 
LE dekliški priimek) in rojstni datum. Ne pozabite dodati šifre, ki si 
jo boste zapomnili. Vašega imena in priimka oh odgovoru NE BOMO 

objavljali. V vsaki številko bomo razveselili le enega bralca!

zato grobo komunikacijo hitro doživite kot 
osebni napad na vas. Sprostite se. Raje usme
rite svojo energijo v kreativnost in izražanje 
sebe. Letos je leto, ko se bo rodilo veliko lepih 
spominov.

Opomba: Če ste pozabili šifro in ste mne
nja, da smo izbrali vas, pošljite mail v uredni
štvo in preverili bomo.

KRONIKA

NASILJE V DRUŽINI - Trebanjski policisti so 
na podlagi zbranih obvestil ugotovili, da 26- 
letni nasilnež izvaja fizično in psihično nasilje 
nad starši. Osumljenec že več let grdo ravna z 
njima, ju žali, zaničuje, izsiljuje in jima krade 
denar. Pogosto ju je pretepel in poškodoval. 
Nasilnež ju je prisilil, da sta se izselila iz sta
novanjske hiše v objekt, kjer imata zelo slabe 
pogoje za bivanje. Pred nekaj dnevi je bil po
novno nasilen do očeta, davil ga je in od njega 
zahteval denar. Na naslovu bivanja osumljenca 
so policisti na podlagi odredbe sodišča opravili 
hišno preiskavo. Našli in zasegli so posušene 
rastlinske delce, za katere obstaja sum, da gre 
za prepovedano drogo in tehtnico. Nasilnežu so 
izrekli prepoved približevanja staršema zaradi 
razlogov za sum, da bo ogrozil njuno življenje, 
osebno varnost in svobodo. Zaradi kaznivih de
janj ga bodo ovadili na pristojno tožilstvo.

ODTUJENE BREZALKOHOLNE PIJAČE - Med
31.5. in 4.6. je na Mirni nekdo vlomil v ograjen 
skladiščni prostor podjetja in odtujil 12 lesenih 
palet in več paketov brezalkoholnih pijač.

60-LETNIK IZVAJAL NASILJE NAD HČERO -
V torek, 4.6.2013 je 60-letni osumljenec na ob
močju Policijske postaje Trebnje izvajal nasilje 
nad svojo hčerko. Žrtvi je grozil, in nad njo izva
jal fizično nasilje v prisotnosti njenega otroka. 
Policisti in kriminalisti nadaljujejo z zbiranjem 
obvestil in ugotavljanjem okoliščin kaznivih 
dejanj nasilja v družini in zanemarjanja otroka 
in surovega ravnanja. Nasilnež naj bi že več let 
izvajal fizično in psihično nasilje nad hčerko. 
Policisti mu bodo izrekli prepoved približeva
nja in ga ovadili na pristojno tožilstvo.

47-LETNIK PRETEPEL 39-LETNIKA - Tre
banjski policisti so bili 29.5. popoldan obvešče
ni o pretepu v okolici Trebnjega. Takoj so odšli 
na kraj in ugotovili, da sta se sprla 39-letni in 
47-letni moški. Starejši je mlajšemu grozil, ga 
pretepel in lažje poškodoval. Zoper osumljenca 
bodo policisti na pristojno tožilstvo podali ka
zensko ovadbo.

VOZNIK POD VPLIVOM ALKOHOLA - Tre
banjski policisti so v noči na 26.5. med kontro
lo prometa v Šentrupertu ustavili 58-letnega 
voznika osebnega avtomobila in mu zaradi 
očitnih znakov alkoholiziranosti odredili preiz
kus. V litru izdihanega zraka je imel 1,06 mili
gramov alkohola. Med postopkom so ugotovi
li, da je zanj sodišče razpisalo ukrep prijetja s 
privedbo v uklonilni zapor. Kršitelju so odvzeli 
prostost in ga odpeljali na prestajanje uklonil- 
nega zapora.

EKSPLOZIJA V SUROVINI - 17.05.2013 ob 
11.03 se je v Dolenji Nemški vasi zaradi eksplo
zije neznane snovi pri delu poškodoval delavec. 
Reševalci nujne medicinske pomoči ZD Treb
nje so poškodovanca oskrbeli in ga prepeljali 
v novomeško bolnišnico. Gasilci PGD Trebnje 
so zavarovali in s termo kamero pregledali kraj 
nesreče. O dogodku so bile obveščene pristojne 
službe, fpu nmi

Razumem starejše, 
da jokajo. Imajo pač 
»sprane« možgane. 
Ampak - mladi???

Na bruhanje mi gre, ko gledam in berem 
odzive na obsodilno sodbo Janeza Janše.

Pa Slovenclji ubogi, kaj je z nami???? A 
smo res samo čreda ovac, ki nas lahko vsak 
žene in preganja? A res ne znamo gledati in 
misliti s svojo glavo?

Kot»: 24ur.com

Sploh ni debata, ali je kriv ali ni kriv... Se
veda je kriv! Pa ne zato, ker je »desen«, krivi 
so tudi vsi »levi«... Vsi Jankoviči, Bavčarji, 
Kučani, Šroti, Hilde, Zidarji, vsi skorumpi
rani župani, vsi bančniki in visoki državni 
funkcionarji... Vsi so krivi in vse mora doseči 
roka pravice!!!

Krivi so, ker so nas oropali... Oropali so 
našo državo in jo privedli pred bankrot! 
Oropali so nas dostojanstva, oropali so nas 
vere v življenje, vere v boljši jutri! Oropali 
so nas vsega, za kar so se borili naši starši... 
Starši »levih« in »desnih«!

Vsi naj odgovarjajo za svoja dejanja in vsi 
naj v skladu z zakonodajo plačajo za svoje 
grehe... Ne pa, da z raznimi kriznimi davki, 
dvigom DDV-ja in ostalimi blesarijami pla
čujemo za Ferarrije, hiše v Avstraliji, milijo
ne na računih - MI!!!

In kar me najbolj boli... Razumem starejše 
ljudi, ki danes jokajo in stokajo... Ker imajo 
seveda sprane možgane... Ampak - mladi??? 
Dajte no, poglejte resnici v oči... Vse barabe 
je treba zapret!

Poglejte v svojo prihodnost, v prihodnost 
svojih otrok in se ne sekirajte za ljudi, ki 
nam samo kradejo! Ne delite se na »leve« 
in »desne«, borite se za naš boljši jutri in za 
blagostanje v naši Podalpski deželici!!! Bla
gostanje, kjer bodo barabe zaprte, ljudje pa 
živeli človeka vredno življenje!

Dominik Majer, Trebnje

Predstavite se v najbolj branem 
trebanjskem tiskanem mediju tudi vi!

051 618 616, info@cajtng.com
24 v
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VULKANIZERSTVO BOŠTJAN VOVK s.p. 
Tel.: 07/3461-441,440, 031/204-333

TRGOVINA - HITRO SERVIS - VULKANIZERSTVO - AVTOOPTIKA - AVTOPRALNICA
Spletna stran: www.vulkanizerstvo.si - e-pošta: bostjan.vovk@siol.net

AKCIJA MESECA!
polnjenje in pregled klimatskih naprav

■ VULKANIZERSTVO
■fl

AVTOOPTIKA

PREDELAVA VOZIL NA PLIN

VULCO CENTER, OBRTNIŠKA 4 (nasproti Mercator Centra), TREBNJE
Del. čas: 8-12,13-17, sob. 8-12; AVTOPRALNICA: 8-18, sob. 8-15, ned. 8-12 (ob nedeljah v primeru dežja ZAPRTO)

OičMKA UPRAVA
OI«.<uc«W* Siezuun*
r onoinn f onoFrror EK RP$! ^

tvroptkl kmetijiki Utod /e ro/vo/ poleUljo: Ivtopo in »rt tira v podrltl/r

C Dogajanje na Trim stezi 
Mirna - Gorenja vas, TRIMMIGOJ

z v četrtek, 13. junija 2013, \

16.00 Dan z DIFovci

tek in prikaz vaj s študenti Fakultete za šport

X 18.00 slovesno odprtje TRIMMIGO J
v soboto, 6. julija 2013,

Mirna v gibanju
rekreativni tek za vse generacije

v soboto, 10. avgusta 2013,

Študentski tek
rekreativni tek za študente

v soboto, 31. avgusta 2013,

Trim podarim
dobrodelna prireditev

v soboto, 7. septembra 2013, 

Dan oseb

s posebnimi potrebami

C VABLJENI J
Projekt »Trim steza Mirna - Gorenja vas« je del NIP 2012 - 1. faza in je delno sofinanciran iz 
sredstev LEADER, 4. osi, Evropskega kmetijskega sklada za razvoj podeželja (EKSRP). Organ 
upravljanja programa razvoja podeželja Republike Slovenije za obdobje 2007-2013 je Ministrstvo 
za kmetijstvo in okolje.

Zavarovalniško zastopanje

“Po toči zvoniti je prepozno.”

Poskrbite za 
VARNOST

PREMOŽENJA 
že danes.

Pokličite in preverite ugodnosti 
zavarovanja MOJ DOM.

MMMI
leonrojc@gmail.com ali 041 744-026



S podjetništvom z roko v roki...
Pripravlja: Založba Verlag Dashofer, d.o.o. • www.dashofer.si

Sam svoj šef
Za Urbana je bil lastni s.p. tako rekoč po
goj za nadaljevanje sodelovanja z večjim 
gradbenim podjetjem, v katerem mu je 
ravno kar potekla pogodba o zaposlitvi 
za določen čas.

»Niti sanjalo se mi ni, kako bom »vozil« la
stno podjetje, saj o tem nisem imel pojma, ven
dar sem se čez noč odločil, da grem na Ajpes in 
registriram svojo dejavnost, ker to zahteva moj 
delodajalec. Imel sem mešane občutke, vendar 
sem po tihem upal, da bo že nekako. Poleg ob
časnega sodelovanja z različnimi gradbenimi 
podjetji ter posamezniki, sem nekaj let redno 
delal tudi kot podizvajalec za drugo podjetje. 
Letos sem se končno odločil za odprtje lastnih 
prostorov in širitev dejavnosti. Denar za inve
sticijo so mi skoraj v celoti posodili prijatelji, 
ki so navdušeni nad razvojem mojega podjetja 
in verjamejo v mojo prihodnost. Naj omenim, 
da še nikoli nisem imel svoje spletne strani, 
profila na Facebooku ali Tvvitterju. V tem se 
nekako ne znajdem. Moja marketinška orodja 
so trdno, pošteno delo in... vizitka s telefon
sko. Po osmih letih delovanja kot s.p. si sploh 
ne predstavljam, da bi se redno zaposlil, da bi 
imel nekakšen urnik, ki se mu moram prilaga
jati, in nadrejenega, ki ga ne glede na kompe
tence moram upoštevati. Uživam v tem, da si 
delo organiziram sam, četudi to pomeni, da 
kakšen mesec zaslužim manj.« Urban meni, 
da se ljudje prevečkrat ustrašijo odgovornosti 
in tega, da bo kar na enkrat vse na njihovih 
plečih. Ne predstavljajo si, da bi istočasno bili 
delavci, finančniki, managerji in tajniki pa je 
to, vsaj na začetku, neizogibno. »Tudi mene je 
bilo strah, sploh ker sem človek, ki ne zna okoli 
sebe dvigovati prahu, nisem preveč prodoren. 
Vendar se je izkazalo, da za uspeh na dolgi rok 
zadostuje zaupanje strank in njihova priporo
čila.«

Status samostojnega podjetnika
Samostojni podjetnik je gospodarski su

bjekt, vendar ni pravna oseba. Oblika opra
vljanja dejavnosti je pomembna poslovna 
odločitev, ki ima posledice tako na pravnem 
kot računovodskem in davčnem področju. 
Večina podjetnikov se odloči za opravljanje 
dejavnosti v obliki statusa s.p. zato, ker velja 
pričetek opravljanja dejavnosti na takšen na
čin za najenostavnejšega in najcenejšega, saj 
podjetniku ni potrebno zagotoviti osnovnega 
kapitala, postopek ustanovitve pa je možno 
opraviti v zelo kratkem času in na enem me
stu. Poslovanje preko statusa samostojnega 
podjetnika je enostavno, saj je obveznost 
vodenja evidenc omejena, podjetnik lahko 
prosto razpolaga z denarnimi sredstvi in 
je obdavčen z dohodnino kot fizična oseba, 
kar je s postopkovnega vidika marsikatere
mu podjetniku najbliže. Za posameznika, ki 
se odloči, da bo tako nastopal na trgu,ima to 
seveda določene prednosti. Na prvem mestu 
velja omeniti samostojnost in neodvisnost, 
možnost opravljanja dela za več naročnikov, 
ker ga naročnik zaradi načela zagotavljanja 
konkurence na trgu naj ne bi omejeval, ter 
možnost, da si posameznik samostojno raz
poreja delovni čas in se odloča, kako bo opra
vljal delo, da bo čim bolj povečal svoj zaslu
žek. V primeru, da podjetnik svojo dejavnost 
prične opravljati kot samostojni podjetnik, 
pa se lahko kasneje odloči in se preoblikuje 
v primernejšo obliko poslovanja, ki mu bo 
omogočila nadaljnji razvoj in lažje ter bolj 
ekonomično poslovanje.

Kosec David Avguštinčič 
iz Vrhtrebnjega zmagal v 
ekipni tekmi, v kraljevi 
kategoriji pa za las zgrešil 
stopničke
V nedeljo, 26. maja 2013, je v vasi Selo v 
Prlekiji potekalo že 9. srednjeevropsko 
prvenstvo v ročni košnji, katerega se je 
udeležil tudi Vrhtrebanjec David Avguštin
čič. Uvodni del dvodnevne prireditve se je 
začel že dan prej, najpomembnejše pa se je 
dogajalo v nedeljo.

V soboto, 25. maja, se je v popoldanskih urah 
prireditev začela z dvigom zastav vseh desetih 
sodelujočih držav ter pozdravom tekmovalcem 
in gostom. Ob lepem vremenu so svoje veščine 
z ročno koso pokazali tekmovalci iz kar de
setih držav (Slovenija, Bosna in Hercegovina, 
Hrvaška, Srbija, Črna gora, Češka, Slovaška, Ma
džarska, Romunija, Makedonija).

V nedeljo pa se je pričelo zares. David Avgu
štinčič je najprej nastopil v ekipni tekmi, kjer

je moral vsak od trojice pokositi parcelo veli
kost 2,5 x lOm. Skupaj s sotekmovalcema (Ja
nez Jezeršek, Idrija in Janez Koren, Beltinci) so 
osvojili 1. mesto od 11-tih ekip.

Nato je sledila še kraljeva kategorija (člani; 
pokositi je bilo potrebno parcelo 7x7m), v ka
teri se je pomerilo kar 38 tekmovalcev. Naš ko
sec, ki je nastopil v zadnji rundi tekmovanja, je 
kljub zelo slabemu žrebu in kakovosti parcele 
dosegel odlično 4. mesto in le za slabo sekun
do zgrešil stopničke.

Tako David, kot tudi njegova sotekmovalka 
Suzana Novak iz bližnjega Krušnega Vrha 
pri Dobrniču, nizata odlične rezultate na vseh 
tekmovanjih, ki jih organizira Društvo koscev 
in kosic Slovenije in vseh ostalih tekmah po 
Sloveniji. V prihodnje - ob zadostnih, predvsem 
denarnih sredstvih - se imata namen udeleže
vati tudi tekem po Evropi ter bivši Jugi. Oba že 
sedaj težko pričakujeta tekmovanja, medtem 
pa nabirata točke in pridno trenirata za pri
hajajoče evropsko prvenstvo, ki bo septembra 
na južnem Tirolskem. (|erica šivaveci

David Avguštinčič, prvi z leve, s svojo ekipo, ki je osvoji
la 1. mesto med 11. ekipami v štafetnem košenju trave

Klubsko tekmovanje in družabno 
srečanje naših judoistov, združe
nih v Judo klub Olimpija Krmelj
V nedeljo, 19. maja 2013, je potekalo klubsko tekmo
vanje in srečanje za najmlajše starostne kategorije 
letnik 2007-2008 in mlajše. Prizorišče tekme je bilo v 
Fitnes centru v Trebnjem. Mlade judoistke in judoisti 
so na prizorišče prišli že pol ure pred pričetkom in 
izvedli skupno ogrevanje. Zbralo se jih je blizu 30.

Samo tekmovanje je poleg klasične borbe na blazinah 
zajelo še spretnostni poligon ter spretnostno igro - od
vzemanje repka, ki ga imajo mladi tekmovalci na hrbtu in 
po spretnostnem pristopu precej spominja na klasično 
borbo.

Otroci so bili poleg starostnih skupin razdeljeni še v sku-

Mlada judoista sta se srdito borila, si 
razdelila prvo mesto, do konca tekmo
vanja pa skupaj spremljala borbe.

pine po njihovem znanju. Pod budnim 
nadzorov sodnikov, ki so ob enem tudi 
njihovi trenerji in vaditelji, ter na trenutke 
zelo bučni podpori staršev in njihovih 
bratcev ter sestric, so se mlade judoistke 
in judoisti iz Krmelja, Šentruperta, Mir
ne, Mokronoga, Trebelnega, Trebnjega 
in drugih okoliških krajev srčno borili za 
vsako točko in prijem.

Mladi judoisti judo kluba Olimpija Krmelj s trenerjem.

Mlade judoistke in judoisti so na koncu 
športno zaploskali svojim sotekmoval
cem ob podelitvi. Vsaka Borba se je kon
čala s športnim pozdravom - priklon pred 
borbo in po njenem koncu. Solz in po
škodb na srečo ni bilo. Zato pa toliko več 
veselja in zadovoljstva ob odlično izvedeni 
tekmi Judo kluba Olimpija- Krmelj, tako 
s strani otrok, kot tudi njihovih staršev, ki 
so družno uživali na prireditvi.ffiK)
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Spoznajte Mileno Matko 
in njeno knjigo »Po poti 
mojega srca«
V mesecu maju 2013 je knjigo z naslovom 
»Po poti mojega srca« izdala Milena Matko. 
»Malce drugačno, takšno za dušo«, pravi 
Milena, ki je sicer rojena v Škocjanu pri 
Novem mestu, sedaj pa je že osem let Tre- 
banjka. V ponedeljek, 03. junija 2013, je v 
knjižnici Trebnje potekala predstavitev le
te. V njej je mesto našlo 313 kratkih zgodb. 
»313 zgodb, za 6 dni v tednu, skozi vse 
leto«, pravi Milena, ki je knjigo popestrila 
tudi z 48 fotografijami narave. Z umetnico 
smo »spregovorili« nekaj besed, odgovori 
pa so, kot boste lahko spoznali v nadalje
vanju, napisani v stilu knjige oz. 
vzeti iz knjige.

• Od kod prihajate? Me Dolenj
ska je rodila, dala dom, veličino upa
nja. Rojena v Škocjanu pri Novem 
mestu sem.

• Kdaj in zakaj v Trebnje pri
šli ste? Trebnje me k sebi pred leti 
osmimi je privabilo. Tu našla svoj 
sem dom in v knjigo zapisala: »Treb
nje. Malo mesto, ki ob reki Temenici 
leži. Mesto, ki po eni izmed starih 
navedb po besedi »trebje« [oltar] 
oz.»trebnik« (svetišče) ime je dobilo.
Mesto, ki domuje v čarobnem spoju 
med petnajstim poldnevnikom in 
linijo življenja, ki iz Triglava narav
nost v objem Trdinovega vrha na 
Gorjancih širi se. Mesto, ki hvaležna 
sem mu do neskončnosti. Ker me je sprejelo, ob
jelo s svežino prostranih gozdov, lepoto cvetočih 
travnikov. Mi ponudilo toplo dlan miru, vrnilo 
ljubezni čar, dobroto zaupanja v ljudi. V naročje 
nasulo dehtečih cvetov, razgalilo polja rodovi
tnosti. Me po samotnih poteh, zavitih stezicah 
okoliških vasi pripeljalo pred oltar svojega srca, 
v svetišče, kjer sem doma. Z vzponi na Vrhtrebnje 
izvabljalo iz prsi mojih dišečo melodijo srčnosti, 
odstiralo tančice resničnosti. Z bogato založeno 
knjižnico igralo na modrosti veličastne strune,

Renata Mikec, nekdanja 
radijka na Radiu Krka, na FB: 
»Sinočnji večer v osrednji tre
banjski knjižnici je bil večer za 
dušo,... za razmislek,... za odpi
ranje občutij in za pospravlja
nje nereda iz preteklosti. To ni 

bil še eden tistih - literarnih večerov. Bil je ve
čer čustvenega prestiža. Predstavitev knjige 
Milene Matko »Po poti mojega srca« je zdru
žila glasbo, toplo poezijo, globoko prozo, po
vezala mladost in odraslost, prebudila prete
klost in sklenila krog odpiranja, čustvovanja, 
skritih solza in skrivnostnih nasmehov. Šte
vilne zgodbe srca, neponovljivo izrazoslovje 
in ljudje v dvorani - družba različno mislečih, 
ki je prišla z istim namenom: zaužiti večer z 
odprtim srcem in popeljati svojo zgodbo sve
tlobi naproti. Zanimivo - med opojne ženske 
duše se je pomešalo celo nekaj moških. In ves 
tisti čas se mi je porajala vrsta vprašanj: Ali 
ti moški zmorejo prenesti globino večera? S 
kakšnimi ušesi poslušajo zgodbe Mileninega 
srca? S kakšnimi občutki se soočajo z njeno 
žalostno resnico? Smo si res tako različni, ali 
pa se znamo v globini srca poenotiti, odpreti, 
povezati, zliti v bistvo življenja - v samo eno, 
edino in veliko ljubezen? Kdo bi vedel?! Mile
na Matko in Tina Husu, hvala Vama za doje
manje najskrivnejših poti mojega srca.«

na svetost mogočne intuicije. Pokazalo smisel
nost obstajanja, dehteči nektar zemeljskega bi
vanja. Trebnje - srce Dolenjske. Morda me boš 
dokončno začaralo, že jutri morda ljubeče posla
lo v objem širnega sveta. A tvoja sled, tista čarob
na reka strasti, barvita vez srčnosti, večno ostaja 
mi, globoko v mojem srcu žari. Hvala ti«

• Kaj po poklicu ste oz. s čim ukvarjate se?
Po izobrazbi magistrica sem ekonomije; dolga 
leta bila zaposlena v uspešnem podjetju sem. A 
pred leti začutila, da čas za spremembo je, glo
bok vpogled v prostranosti duše svoje. Pričela 
sem raziskovati se: kdo sem, kaj hočem in kam 
grem, pospravljati bolečino preteklosti, se ovijati 
v tančice vseprisotne večnosti.

Navdušuje me lepota, besede so ljubezen mo
jega srca, narava kruhčarobnosti za smiselnost 
bivanja. Globoka intuicija, vpogledi v duše ljudi

radostijo me. Rada svetujem ljudem - uživam 
v pojočem zvenu glasu, v sijaju oči, ko ljubezen 
drhteč spregovori.

• Ali to vaša prva knjiga je? Da, prva knjiga 
je. A nekje v globinah vsaj še ena rojeva se.

• Kje možno knjigo kupiti je in po kakšni 
ceni dobi se? Knjigo možno naročiti preko 
e-pošte je: mUena.matko@siol.net. V Trebnjem 
na razpolago tudi v Papirnici Pingo je, sicer pa 
v naslednjih dneh prihaja na police vseh večjih 
knjigarn v Sloveniji.

Rada bi rekla še: »Imejmo radi se in našo lepo 
to Slovenijo. Naj ponos preveva nas, z ljubeznijo 
izgovarjajmo čutno slovenščino.«

• Kaj za konec d’jali bi... Ponosna nase sem, 
da živim, da hči sem slovenskih korenin. Da slo
venska kri mi po žilah plapola, da pripadnica 
mogočnega slovenskega sem naroda. Da sloven
sko srce poje v prsih mi, mi roke zlate te besedo 
slovensko zapisujejo, jo usta ponosno in odločno 
izgovarjajo. Mi toplo pri srcu je, ko gledam lepo
te te, pravi raj pod Alpami, ki v soncu se zlati. V 
čast mi je, se v sreči oči iskrijo mi, ko berem naše 
pesnike, pisatelje, ko ogledujem dela arhitektov 
si, vrhunskih umetnikov slovenske krvi. Ko naši 
športniki na zmagovalne stopničke povzpnejo se 
in ob tem srčno himna naša zadoni. Ko s toplino, 
nežno milino angelsko naše bajke berem, pripo
vedke, pravljice. Ko uho moje ubrano ljudsko pe
tje ujame še in vsak dan več ljudi zaveda se, kdo 
Slovenci smo. Da narod smo svečenikov, kraljev, 
vitezov, kulturnikov, najčistejših potomcev Boga, 
milozvočne pesmi srca.

»Splača se,« to povem vsem ljudem. Biti Člo
vek, ljubeč, pošten. Imeti Srce, slišati njegov zven, 
poklekniti pred veličino lastne duše, sebe stisniti 
v objem. Hvala vsem, da sem danes to, kar sem.

Nekaj kratkih zgodb iz knjige najdete na 
spletni strani www.cajtng.com. (GS)
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ŠALE
- »Kako je bilo na morju preko praznikov??«
- »Eh, isto kot leta 1945...«
- »Kako to misliš??«
- »Nemci v hišah, mi pa v gozdu...«

Mlada mamica v vlaku doji dojenčka, ta pa 
noče piti. Mamica ga spodbuja:
- »Če ne boš pil, bom dojko ponudila temu 
gospodu, ki sedi nasproti naju.«
Scena se nekajkrat ponovi, nato pa nasproti 
sedeči gospod vznemirjeno vzklikne:
- »Naj se ta froc že enkrat odloči, peljem se 
že pet postaj predaleč!!!«

Učiteljica pri biologiji sprašuje, če kdo ve, 
kakšna žival je skat. Javi se samo Janezek:
- »To je zelo ploščata riba.«
Učiteljici ni dovolj.
- »Morda veš, zakaj je ploščata ?«
- »Zato, ker jo je nategnil kit«
Učiteljica ga takoj pošlje k ravnatelju. Na 
njegovo vprašanje, zakaj je tako grdo govo
ril, Janezek odvrne:
- »Učiteljica vedno postavlja provokativna 
vprašanja. Če ji ne bi tako odgovoril, bi 
verjetno hotela vedeti, zakaj ima žaba tako 
velike oči.«
Zdaj začne zanimati ravnatelja: »Ja, in zakaj 
ima žaba tako velike oči?«
- »Zato, ker je gledala, kako je kit nategnil 
skata.«

Brodolom. Preživita Slovencelj in Clau- 
dia Schiffer. Rešita se na otok. Ko končno 
prideta k sebi, sta najprej malo zadržana, 
čez nekaj dni se že pogovarjata. Ko se malo 
bolj zbližata, postaneta intimna. In ko njuna 
intima traja kakih 14 dni, postane Janez 
slabe volje. Poseda po obali, gleda v daljavo, 
odklanja njeno tolažbo. Ko pa Claudia le 
vztraja s svojo pomočjo, pa se ji Janez le 
zaupa. Obleče jo v moško obleko, ji povezne 
cilinder na glavo, nariše brke, jo objame in 
reče:
- Stari, že 14 dni porivam Claudio Schiffer, 
pa nimam komu povedat...

Možakar pride k župniku in mu reče:
- »Dober dan, gospod župnik, prišel sem z 
zelo nenavadno željo...«
- »Bog daj, kar na dan z njo.«
- »Poginil mi je pes, ki je bil zares moj pri
jatelj, zato bi vas prosil za mašo zadušnico 
zanj.«
- »Zelo mi je žal, vendar za živali ne moremo 
imeti maš. Pojdite k Hare Krišni, morda vam 
bodo lahko ustregli.«
- »Prav, pa grem. Ali mislite, da je dovolj, če 
jim plačam 10.000€?«
- »Ja, človek božji, zakaj pa niste takoj rekli, 
da je bil vaš pes katolik!«

Novi pomembni uspehi 
trebanjskih borcev, Jure 
in Grega Smole v držav
ni A reprezentanci
Borci bivšega kluba No Fear v novih 
sredinah nadaljujejo z uspešnimi nastopi.
V preteklih mesecih so potekala državna 
prvenstva Kickboxing zveze Slovenije, na 
katerih so dosegli zavidljive uspehe.

Jure Smole je v samih borbah znova nav
dušil, saj je postal kar 
dvakratni državni 
prvak. V tej tekmoval
ni sezoni je najprej po
metel s konkurenco na 
državnem prvenstvu 
v K-l rules, ki je pote
kalo 13.4.2013 v Novi 
Gorici in kasneje tudi 
v nedeljo 26.5.2013 na 
državnem prvenstvu v 
trdi kickboks disciplini 
Lovv Kick, na Ptuju. Za 
klub Vaksha Combat 
Team Vogrsko, za ka
terega tekmujeta brata 
Smole, je naslov držav
nega prvaka v K-l rules 
prinesel tudi Grega.

Grega Smole pa se 
je 11. 05. 2013 boril 
tudi za naslov profesi
onalnega svetovnega 
prvaka organizacije Enfusion v nizozemskem 
Eindhovnu. Naš najboljši borec je v težki borbi 
po pravilih tajskega boksa v petih rundah po tri 
minute na koncu žal moral priznati premoč 
domačemu, petkratnemu svetovnemu prva
ku in legendi borilnih športov, Ali Gunyarju.

Velike uspehe za klub KTB Brežice, kjer tre
nirata pod vodstvom trenerja Rožleta Jazbin- 
ška, pa prinašata tudi Gregor Kek in Alen Štri

tof. Alen je v kategoriji do 71kg postal državni 
prvak v disciplini K-l rules. V Lovv kick-u pa je 
državni prvak v letošnji sezoni Gregor Kek, ki 
se bori v kategoriji do 67kg. Alen je 25.5.2013 
nastopil tudi na premierni prireditvi sloven
ske BFC organizacije v Hrastniku. Nasproti 
mu je stal hrvaški borec Hrvoje Grivičič. Alen 
je skozi celotno borbo dominiral in imel vse 
vajeti v svojih rokah. Nasprotniku v ringu ni 
pustil nikakršne možnosti, da razvije svoj stil 
ter v drugi rundi tudi zaključil borbo s TKO 
ter tako zasluženo slavil zmago.

Jure in Grega Smole sta se po državnem pr
venstvu v K-l rules na podlagi preteklih nasto

pov uvrstila tudi v A državno reprezentanco,
za katero so bili planirani nastopi na največjih 
letošnjih tekmovanjih. Žal pa se je vodstvo 
zaradi trenutnih razmer odločilo, da letos v 
Brazilijo ne bodo pošiljali svojih tekmovalcev 
in tako je Grega ostal brez nastopa na leto
šnjem svetovnem prvenstvu. Nekaj upanja 
ostaja le še za nastop Jureta, saj letošnje mla
dinsko prvenstvo poteka konec septembra na 
Poljskem, tcs}
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Avto Slak
www.avtoslak.si

NOVO MESTO
07 39 32 999

JAMSTVO JAMSTVO S
Touran Family Caddy Family

Touran Family 1.2 TSI, 77 kW 
(105 KM) Comfortline, 

s prihrankom 3.000 EUR 
vam je na voljo 

že za 17.895 EUR. 
Na voljo je več bencinskih 

in dizelskih motorjev.

Serijska oprema:
■ 6 zračnih blazin • elektronski stabilizacijski program (ESP) • avtomatska klimatska 

naprava • radio s predvajalnikom CD/mp3 • električni pomik stekel spredaj in 
zadaj • asistenca za speljevanje na klancu • daljinsko centralno zaklepanje

• potovalni računalnik • tempomat • zložljiv sredinski sedež v drugi sedežni vrsti s 
funkcijo mizice • vzdolžno in prečno nastavljivi sedeži v drugi sedežni vrsti

• funkcija upravljanja žarometov Coming/Leaving home • usnjen večfunkcijski 
volan (3 kraki) ...

Caddy Family 1.6 TDI, 75 kW 
(102 KM) Comfortline 
s prihrankom 3.880 EUR 
vam je na voljo 
za 18.699 EUR.

if r- r/||j

erijska oprema:
4 zračne blazine • daljinsko centralno zaklepanje • avtomatska klimatska naprava 
• električni pomik stekel spredaj • električno nastavljivi in ogrevani zunanji vzvratni 

ogledali • elektronski stabilizacijski program (ESP) • meglenki v sprednjem odbijaču 
• aluminijasta platišča Kemora 6J x 15 • potovalni računalnik • radio s predvajalni

kom CD/mp3 • tempomat • vzdolžni strešni nosilci • zatemnjeno zadnje steklo in 
zadnja stranska stekla • zadnji parkirni senzorji ...

Serijska oprema:
7 zračnih blazin (vključno z zračno blazino za kolena) • elektronski stabilizacijski 
program ESP • avtomatska 3 področna klimatska naprava • električni pomik 
stekel spredaj in zadaj • asistenca za speljevanje na klancu • radio s predvajal
nikom CD/mp3 • daljinsko centralno zaklepanje • potovalni računalnik • sistem 
start-stop z regeneracijo zavorne energije • sprednji sredinski naslon za roke ...

Avlo Sle« doo. Obrtnik« ulica 51, 5210 Ireb^e

Multivan Family
Multivan Family KMR 2.0 TDI,
103 kW (140 KM) Comforline 
s prihrankom 7.470 EUR 
vam je na voljo 
za 39.799 EUR.

JAMSTVO

Serijska oprema:
• 6 zračnih blazin • daljinsko centralno zaklepanje • električni pomik stekel spredaj 

•elektronski stabilizacijski program ESP • avtomatska 3 področna klimatska naprava
• funkcija upravljanja žarometov Leaving/Coming home • meglenke z dinamično 

smerno osvetlitvijo • zadnji in sprednji parkirni senzorji • večfunkcijski usnjen volan
• ogrevanje sprednjih sedežev • aluminijasta platišča Cascavel 7Jxl 7 • radio s 

predvajalnikom CD/mp3 • tempomat • večfunkcijski prikazovalnik Premium
• zatemnjena stekla Privacy • USB/Aux In vmesnik »Media-ln« • sistem start-stop z

regeneracijo zavorne energije ...



(nadaljevanje s strani 06, Maja Gliha, Pravni nasveti) (nadaljevanje s strani 14, Brane Praznik, Prej ali slej spregledamo) (nadaljevanje s strani 22, Tomaž Goreč, Iz dnevnika popotnika...)

Odškodnina delavcu pripada zgolj pri izredni 
odpovedi. Zato ima delavec, ki izredno odpoved 
pogodbo o zaposlitvi, celo boljši položaj, kot 
delavec, ki mu pogodbo o zaposlitvi odpoved 
delodajalec iz poslovnih razlogov. Odškodnina 
se načeloma določi v višini izgubljenega plačila 
za čas odpovednega roka. Poenostavljeno po
vedano: odškodnina predstavlja seštevek vseh 
plač, ki bi jih delavec dobil za čas odpovednega 
roka.

Poleg odpravnine in odškodnine delavcu 
pripada tudi odškodnina zaradi neizrabljenega 
dopusta. Odškodnina se določi glede na število 
dni neizrabljenega dopusta. V primeru izredne 
odpovedi se delavec lahko prijavi pri zavodu 
za zaposlovanje in je tudi upravičen do preje
manja nadomestila za brezposelnost. Pogodba 
o zaposlitvi pri izredni odpovedi preneha ta
koj, brez odpovednega roka. To pomeni, da se 
že naslednji dan po tistem, ko podate izredno 
odpoved delodajalcu, brez kakršnihkoli obve
znosti do tega delodajalca, zaposlite pri novem 
delodajalcu (ali prijavite pri zavodu za zaposlo
vanje).

Delodajalec je pri izredni odpovedi posta
vljen v situacijo, ko obstaja precejšnja verje
tnost, da bo plačal globo za prekršek. Neiz
plačilo oziroma nepravočasno izplačilo plač je 
namreč prekršek, za katerega je zagrožena glo
ba. Glede na to, da mora biti o kršitvi obvezno 
obveščen inšpektorat za delo, bo torej inšpek
tor sam po uradni dolžnosti izvedel določene 
ukrepe zoper delodajalca (med temi ukrepi pa 
je tudi plačilo globe).

Če vam delodajalec plače, odpravnine, od
škodnine in morebitnih drugih terjatev po iz
redni odpovedi ne plača prostovoljno, mora 
na pristojno sodišče vložiti tožbo. Po novem 
Zakonu o delovnih razmerjih plačilna lista 
predstavlja verodostojno listino, zaradi česar 
lahko na podlagi plačilne liste neposredno na 
sodišče vložite kar predjog za izvršbo in vložite 
tožbe niti ni potrebna. Še vedno pa je posebna 
tožba potrebna za izterjavo odpravnine in od
škodnine. V vsakem primeru glede zahtevkov, 
ki jih imate do delodajalca velja razmisliti tudi 
v primeru, da vam delodajalec svojih dolgov ne 
plača prostovoljno. Delavci so namreč skladno 
z Zakonom o delovnih razmerjih kot šibkejša 
stranka precej zaščiteni in so zato njihove tož
be na izplačilo plač, regresa, odpravnine in od
škodnine načeloma rešene v njihovo korist.

(nadaljevanje s strani 08, Špela Smuk, kolumna)

... dodano vrednost, se zavedajo svojega po
slanstva, iščejo poti, ne pa ovir, so ne le opora, 
ampak navdih. Srečo imamo, da turizem, gozd, 
voda, šport, kultura... ter dobra volja ljudi ne 
poznajo meja in bomo tako pozitivnih učinkov 
iz sosednjih občin posredno deležni tudi mi.

Ker sem začela s slovenskim pregovorom, naj 
tako tudi zaključim: »KAR SKUPAJ LEŽI, SKUPAJ 
DRŽI«. Tega se zavedajo modri ljudje.

... denar namenili kot spodbudo za zaposlova
nje mladih.

Zdaj je čisto nebistveno, da so bili »posredni
ki«, ki so na tapeti, obsojeni. Če so podkupnine 
sprejeli ali če so sprejeli samo obljube, da bodo 
dobili podkupnine, naj pravično odloči in jim 
odmeri kazen sodišče. Ce jih ne bodo obsodi
li, potem ni treba nikoli obsoditi niti tistih, ki 
so denimo hoteli oropati banko, pa so jih sredi 
rabote ujeli.

Za manipuliranje z narodom, na tak način 
kot so počeli v zadevi s Patrijami, ni bil še ni
koli nihče obsojen in nihče ne bo, če ne bomo 
spregledali. Nekateri s(m)o! Drugi bodo še 
»spregledali«, toda šele, ko bodo nehali mahati 
z zastavicami politikom, ki nam ponujajo po
pulistično kramo, zato, da se za zvenečimi be
sedami skrivajo in se okoriščajo na račun naše 
neumnosti.

(nadaljevanje s strani 20, Danijel Ocepek, Kolumna)

... podjetja, ki je v stečaju. Ustavno sodišče je ta 
del zakona razveljavilo z obrazložitvijo, da je 
novela preveč skrajna in da bi upočasnila go
spodarski razvoj. So pri tej odločitvi v ozadju 
interesi? Ali je tudi to zgolj naključje, da se je 
ustavno sodišče ponovno postavilo na stran ka
pitala, ne pa v bran državljanom in delavcem? 
Mimogrede, med največjimi davčnimi dolžniki 
so takšni, ki so podjetja odpirali kot po tekočem 
traku, jih spravili v stečaj, ob tem pa izkoriščali 
delavce, jim neizplačevali prispevke, plače... Po
dobno ureditev, kot jo je zavrnilo naše ustavno 
sodišče, ima tudi sosednja Avstrija. Ji gre slabo? 
Je gospodarsko nerazvita in ima počasen go
spodarski razvoj?

Uničevanja demokracije: Kaj vse se je zgo
dilo v zgodbi Hilde in njenega tako prikazanega 
pobega, ne bom ponavljal, je bilo dovolj pove
danega. Bolj zaskrbljujoče je dejstvo, da so se 
istočasno sprejemale veliko bolj zaskrbljujoče 
odločitve, na katere so mediji v večini v tistem 
trenutku pozabili ali spregledali, ravno tako pa 
tudi vsi mi ostali. Politiki so očitno vedeli, kdaj 
je primeren trenutek za odvzem pravic, zapisa
nih v ustavi, pravico do samoodločanja in spre
jeti »ukrepe« za preložitev bremena »krize« na 
državljane. Naključje, da sta se oba dogodka ča
sovno pokrivala? Interesi? Zagotovo pa so do
segli, kar so želeli. Ni bilo protestov, ni bilo no
benega pretiranega razburjanja okoli tega, saj 
je cela Slovenija "slavila", ko se je prijelo Hildo, 
pardon predala se je sama, niso je ujeli. Po tem 
je bilo govora o vrsti čudnih naključij, nepo
membnih napakah in iskanjem krivca, kar se je 
zaključilo seveda z ugotovitvijo nepomembne 
napake v dneh, ko je potekala že nova medijska 
zgodba, jok, drama, ekscesi, nestrpnost, veselje, 
zadovoljstvo in predvsem sanje. Naključje?

Žal se Slovenija v zadnjih 23 letih iz vsakih 
sanj zbuja v realnost bolj kruto od prejšnjega 
dne, v državo, v kateri se postavlja kapital in 
banke pred demokracijo, socialne pravice in 
pred ljudi.

V državo, v kateri se na račun razdeljenosti 
in zaslepljenosti državljanov, eni in drugi poli
tiki prerivajo pri koritih in skrbijo zgolj za la
stne interese, ob vedno bolj praznih »koritih« 
pa so stopili do konca na plin, da se razproda in 
uniči še vse tisto, kar je vredno, seveda zgolj za 
njihovo korist, ob tem pa ustvarjajo »meglice«, 
da ostajajo državljani še naprej zaslepljeni z 
odmevnimi medijskimi zgodbami, polnih »na
ključij« in razdeljeni na temah, ki ne koristijo 
nikomur v sedanjosti, še manj pa v prihodnosti, 
razen seveda ustvarjalcem te delitve.

Stari, turški del Mostarja s starim mostom je 
res pravi biser, za katerega se izplača vzeti par 
ur časa in obenem tudi tu pojesti dobre čevap
čiče.

Iz Mostarja se nadaljuje pot proti Hrvaški, do 
Jadranske avtoceste. Ce imate čas in željo, se 
lahko ustavite še v Medigurju.

Če vam čas omogoča, si za Bosno vzemite več 
kot tri dni časa. Zagotovo jih je vredna!

Pojasnilo k članku o 
poslovanju Zdravstvenega 
doma Trebnje

Direktorica Zdravstvenega doma Trebnje 
mag. Vera Rozman je z izjavo o poslovanju 
nehote užalila številne delavce Zdravstvene
ga doma Trebnje, zato je potrebno ustrezno 
pojasnilo. Vse njene trditve so točne. Pro
blem pa je, ker je kot ekonomistka uporabi
la ekonomsko izrazoslovje, ki ga zdravstve
ni delavci niso vajeni. Najbolj je razburila z 
uporabo izraza »cenejša delovna sila«. Naj 
ob tem povem, da je v zdravstvu delovna 
sila res poceni. Veliko se sicer govori in piše 
o visokih plačah zdravnikov, vendar se ob 
tem pogosto ne pojasni, za kakšen obseg 
opravljenega dela gre. Res je, da je osnov
na plača starejših zdravnikov spodobna in 
znaša nekaj nad 2000 €. Ob tem pa imajo 
zdravnice specializantke plače manj kot 
1200 €. Podobno stanje je z medicinskimi 
sestrami. Starejše diplomirane medicinske 
sestre imajo nekje do 1300 € plače, medtem 
ko dobi mlada srednja medicinska sestra 
samo 640 €. Logično je, da se ekonomsko 
izplača, če dežura »cenejša delovna sila«, 
torej mlade zdravnice in sestre. Starejši 
delavci so ob tem prizadeti, ker imajo obču
tek, da se je pozabilo na tisoče dni in noči 
odrekanja in žrtvovanja, da so imeli pacienti 
zagotovljeno stalno zdravstveno pomoč. Ob 
tem je potrebno poudariti, da bi vsi zdrav
niki, če bi le bilo mogoče, takoj prenehali z 
delom nad rednim delovnim časom. Glav
nina zdravnikov je starejša od petdeset let 
in komaj čaka, da bodo dobili naslednike. S 
skrajnimi močmi se še zagotavlja kontinui
rana dežurna služba, nadomeščanja zaradi 
odsotnosti, dodatne dejavnosti, kot je na 
primer delo v zaporu in podobno. Izjava di
rektorice nesrečno sovpada z najavo, da se 
bo mnogim znižalo plače zaradi zniževanja 
plačilnih razredov. Pri prehodu v sedanji 
plačni sistem v javnem sektorju se je delav
ce uvrstilo v posamezne plačilne razrede po 
navodilih ministrstev. Sedaj pa je prišlo do 
novih interpretacij predpisov, ki so popol
noma neživljenjski. Diplomiranim medicin
skim sestram, ki so ob delu končale visoko 
strokovno šolo naj bi se na primer izbrisalo 
napredovanja, ki so jih dosegle, ko so bile še 
višje medicinske sestre, tako, da naj bi imele 
sedaj nižjo plačo, kot, če šole ne bi naredi
le!?

Tudi omenjanje izgube v letu 2008 je de
lavce zelo prizadelo. V letu 2008 se je na
mreč obnavljalo in dozidavalo zdravstveni 
dom, kar je seveda veliko stalo. Velik del 
finančnega bremena smo prevzeli delavci 
zdravstvenega doma in zagotovili, da ima
mo sedaj sodoben, dobro opremljen zavod 
in lahko nudimo kvalitetne zdravstvene sto
ritve.

Zdenko Šalda, dr. med.

Cajtng 175 • JuniAlS

»V
X . v / / . . Al . . , . umj • 2 vm|M ib m-.»e veiiKo vecnovic (in amivJnaMete na w»M.ca|tng.coin!

iiVzV itav/A\//zXv m liVA /aVi./A /iiv/lzK /iiVz/zi.m\///^w n .tvA /aVi./A
Cajtng • Zv.i^^elSlet »^še veliko več novic (In arhiv) n adete na www.cajtng.com!



RENAULT CAPTUR
UJEMI ŽIVLJENJE TESTNE VOŽNJE
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zgodi prej in velja ob nakupu z Renault financiranjem
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Ta vikend ...

Po skoraj 30. letih 
ponovno srečanje 
športnikov pobra
tenih občin
Na predlog in v organizaciji 
Nogometnega kluba Trebnje, 
bo v soboto, 15.6.2013 ponov
no, po skoraj 30. letih, potekalo 
srečanje športnikov pobratenih 
občin Velika Gorica iz Hrvaške, 
Uijaš iz Bosne in Hercegovine 
ter Obrenovac iz Srbije.

Gre za 10. jubilejno srečanje teh 
pobratenih mest. Druženja špor
tnikov in ostalih so se začela leta 
1978 s prvim srečanjem v Veli
ki Gorici, končala pa leta 1986 z 
9. srečanjem, ravno tako v Veliki 
Gorici. Vmes je bil vsako leto orga

nizator drugo mesto. V Trebnjem 
smo športnike teh mest gostili leta 
1981.

Naše povezovanje s temi me
sti je takrat presegalo športne in 
kulturne okvirje. Eden druge
mu smo pomagali na različnih 
področjih. Na Kulturnem domu 
v srbskem Obrenovcu je recimo 
še danes zapisano: »Dom kulture 
i sportova, Obrenovac. Projektant 
doma: dipl. inž. arh. Dragan Ilič, 
prof. univerziteta. U finansiranju 
izgradanje učestvovali su grada- 
ni mesnih zajednica Obrenovac i 
Rvati sredstvima samodoprinosa, 
udruženi rad Ohrenovca, bratske 
opštine Trebnje i Velika Gorica i 
samoupravne interesne zajednice 
Ohrenovca i Beograda. Izvodač 
rodova: G K Komgrap, Beograd. 14. 
oktobar 1982.«

Po letu 1986 se športniki niso

Mali oglasi
• PRODAM njivo v izmeri 2.100m2 in travnik v izmeri 914m2 v Do

lenjih Selcah pri Dobrniču; 031/297-810

•PRODAM vodni sesalnik HoowerSteamaway, skoraj nerabljen, za 
100€ (cena novega je bila 390€); 040/122 004, Trebnje

• ODDAM STANOVANJE v 1. nadstropju na Cankarjevi ulici (gornja 
vrsta blokov) v centru Trebnjega, 1,5 sobno, 42 m2 (s kletjo in balko
nom). Pogled je na južno, sončno stran. Stanovanje je opremljeno in 
redno vzdrževano. Vseljivo s 1. 8. 2013. Cena najema po dogovoru. 
Resni interesenti lahko pokličete na 041 564-211 ali 031 785-225

Male oglase sprejemamo na cajtng@cajtng.com. Objavljamo jih brezplačno!

več srečevali, sedaj pa so priza
devni člani nogometnega kluba ta 
srečanja ponovno obudili, tako 
da bo letošnje srečanje, ki se bo 
odvijalo v času prireditve Iz tre
banjskega koša, že 10. tradicio
nalno srečanje.

Gostje iz NK Ilijaš in FK Ra- 
dnički Obrenovac bodo v Treb
nje prišli že v petek popoldan in 
se bodo skupaj s prijatelji iz NK 
Trebnje udeležili tradicionalne 
povorke društev, ki se bo priče
la ob 18.00. V program srečanja 
se je vključila tudi trebanjska 
knjižnica, ki bo v svojih prostorih 
organizirala ogled starih fotografij 
s srečanj športnikov pobratenih 
občin, kar bo zagotovo paša za oči

in čas za obujanje lepih spomi
nov. Udeleženci srečanja si bodo 
razstavo fotografij ogledali v petek 
zvečer po povorki.

V soboto ob 12.00 je v centru 
Trebnjega pred občino predviden 
kulturni program in otvoritev 
10. srečanja športnikov po
bratenih občin, ki se bo pričel z 
igranjem himn držav udeležencev, 
nato pa bodo kulturno umetniške 
skupine iz vseh držav predstavile 
kulturno izročilo vsake od držav 
udeleženk srečanja. Po otvoritvi 
se bo na Blatu pri Toplarju odigral 
nogometni turnir, zvečer pa bo 
zaključek srečanja s podelitvijo 
priznanj. (DS}
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NAJ VEG JI IZBOR AVTODELOV 
TER DODATNE OPREME
BARTOG Trebnje, Obrtniška ulica 18, 8210 Trebnje
t: 07 346 24 31 | f: 07 346 24 34 | dusan.sadar@bartog.si | www.bartog.si
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